
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének  
2019. április 25-én - csütörtökön - de. 08,30 órakor megtartott  
n y i l v á n o s   üléséről. 
 
A képviselő-testület ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal 
Díszterme 
 
Jelen vannak a képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 
polgármester, Dr. Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Nagyné Juhász Krisztina, 
Tóth Imre, Dr. Éles András, Kovács Zsolt, Buczkó József, Bódi Judit képviselők 
 
A képviselő-testületi ülésről távol maradtak: Papp Gáborné, Szabóné Marth Éva 
képviselők 
 

A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Maginé dr. Csirke Erzsébet 
aljegyző, Dr. Szombati Ágnes önkormányzati és igazgatási irodavezető, Kiss György 
közgazdasági irodavezető, Csegöldiné Tóth Erzsébet adóügyi csoportvezető, Pálócziné 
Tóth Mária költségvetési csoportvezető, Varga-Magi Boglárka építéshatósági 
csoportvezető, Nagy Imre üzemeltetési és beruházási csoportvezető, Reszegi 
Alexandra Anikó jegyzőkönyvvezető, Jenei László informatikus 
 

A napirendi pontokhoz meghívottként jelen voltak még: 
 
a 2.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
 
 
a 3.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
a 4.) - 7.) napirendi pontok 
tárgyalásánál: 
a 4.) napirendi pontok 
tárgyalásánál: 
a 4.), 8.) – 9.) napirendi 
pontok tárgyalásánál: 
a 6.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
a 7.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 

Dr. Vincze István r. alezredes rendőrségi tanácsos, a 
Hajdúnánási Rendőrkapitányság kapitányságvezető, 
Dr. Lingvay Csaba r. ezredes megyei 
rendőrfőkapitány-helyettes 
Balogh Csaba területi referens, Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.  
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding 
Zrt. vezérigazgatója 
Herter Gyula, a Hajdúnánási Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. ügyvezetője 
Szilágyi Erzsébet, a Nánás Pro Cultura Nonprofit 
Kft. ügyvezetője 
Radvánszki Attila a Horwath HTL Kft. igazgató 
helyettese, Vancsura Miklós gyógy- és 
egészségturisztikai szakértő 
Gélák Pál, a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. 
ügyvezető igazgatója 

az 8.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
a 9-10.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 

Gyüre Anikó, a Hajdúnánási Óvoda 
intézményvezetője  
Rékasiné Zágonyi Margit, a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténti Gyűjtemény igazgató 
helyettese 
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a 11.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 
 

Berkes Anikó, a Gazdasági Ellátó Intézmény 
igazgatója 
 

A képviselő-testületi ülésen részt vett még a Hajdúnánási Televízió három munkatársa. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
megjelenteket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 9 fő jelenlétével 
határozatképes, és azt megnyitotta.  
 
Javasolta, hogy a képviselő-testület a meghívóban közölt napirendek közé vegyen fel 
és tárgyaljon meg egy új napirendet: 
 
- Előterjesztés Hajdúnánás Városi Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának 

módosításáról 
 

A napirendi pontot a nyilvános ülés utolsó napirendi pontjaként javasolta 
megtárgyalni. 
 

A meghívott vendégekre tekintettel a 11.) - 14.) és 16.) - 19.) napirendi pontokat 
egymást követően, a Polgármesteri jelentést követően javasolta megtárgyalni.  
 
A meghívó szerinti 15.) napirendi pontot a meghívott vendég érkezésekor javasolta 
megtárgyalni. 
 
Ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát a meghívóban javasolt napirendek, 
illetve az általa elmondott javaslatok elfogadása tárgyában. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 9 igen 
szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 

Napirendi pontok: 
 

1.) Polgármesteri jelentés 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

2.) Beszámoló Hajdúnánás város közbiztonsági és bűnügyi helyzetéről, a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
3.) Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. Hajdúnánáson végzett 

hulladékkezelési tevékenységével kapcsolatban  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
4.) Előterjesztés a Hajdúnánási Holding Zrt. tagvállalatainak 2018. évi 

közfeladatellátási beszámolójáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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5.) Előterjesztés a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. (4080 Hajdúnánás, Kossuth 

u. 22. szám) kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
6.) Előterjesztés a Hajdúnánási Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójának elkészítéséről 

Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
7.) Előterjesztés a távhőszolgáltatás biztosítására vonatkozó közszolgáltatási 

szerződés módosításáról  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

8.) Előterjesztés a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104. szám) 
intézményátszervezéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
9.) Előterjesztés a Hajdúnánás Város Közművelődési Koncepciójához kapcsolódó 

Intézkedési Terv felülvizsgálatáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
10.) Előterjesztés a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 

Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) könyvtári intézményegységének 2018. évi 
beszámolójáról és 2019. évi szakmai munkatervének elfogadásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
11.) Beszámoló a 2018. évi költségvetés végrehajtásáról, és előterjesztés az arról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról   
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
12.) Előterjesztés az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló 6/2018. (II. 23.) 

Önkormányzati Rendelet módosításáról  
  Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
13.) Előterjesztés az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog 

gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
 

14.) Előterjesztés a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjéről 
szóló 24/2004. (V. 3.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
15.) Előterjesztés a lakossági önerő bevonásával megvalósuló út- és járdaépítésről 

szóló 3/2018. (I. 26.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
16.) Előterjesztés a szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak 

megválasztásáról 
Előadó: Dr. Kiss Imre jegyző 
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17.) Előterjesztés a költségvetési intézmények 2018. évi pénzügyi-gazdasági 

ellenőrzésének tapasztalatairól  
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
18.) Előterjesztés a Versenytárgyalási Szabályzat és a Pályázati Szabályzat 

módosításáról és egyéges szerkezetbe foglalásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
19.) Előterjesztés Hajdúnánás Város Egészségkoncepciója - „Szalay terv” 

elfogadásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
20.) Előterjesztés a Hajdúnánás Város főépítészi feladatok ellátásáról szóló megbízási 

szerződésről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
21.) Előterjesztés a Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Hajdúnánási Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat között létrejött együttműködési megállapodás 
módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
22.) Előterjesztés a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4028 Debrecen, Simonyi u. 

14. szám) támogatási kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
23.) Előterjesztés Hajdúnánás Város tervezett monográfiájának költségeiről 

Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

24.) Előterjesztés civil szervezetek támogatásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

25.) Tájékoztató Hajdúnánás közvilágítás korszerűsítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 

26.) Előterjesztés létesítendő csarnok pályázati úton történő hasznosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 

 
27.) Előterjesztés a 4080 Hajdúnánás, Mártírok útja 3. 1/5. szám alatti önkormányzati 

tulajdonú ingatlan értékesítéséről 
        Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

28.) Előterjesztés önkormányzati ingatlan üres, beköltözhető forgalmi értékének 
jóváhagyásáról és a vételár megállapításáról 

   Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 

29.) Előterjesztés Hajdúnánás Város Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának 
módosításáról 

   Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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30.) Előterjesztés lakás pályázatra meghirdetett önkormányzati tulajdonú lakások 

szociális jelleggel történő bérbeadásáról 
  Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
31.) Előterjesztés határozott időtartamra, szociális jelleggel bérbe adott 

önkormányzati tulajdonú lakás bérleti szerződésének meghosszabbításáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
32.) Körkérdés 
 
Ezek után jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért javaslatot. 
 
Buczkó József képviselő úr Tóth Imre képviselő urat javasolta jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
(A teremben levő Tóth Imre képviselő úr jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület Tóth Imre képviselő urat, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt  
9 igen szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
ELSŐ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Polgármesteri jelentés  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a jelentéssel kapcsolatban van-e 
kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, hogy Szólláth Tibor polgármester úr és 
Dr. Kiss Imre jegyző úr lengyelországi tartózkodása alatt posztolt Twitter bejegyzés 
hogyan értelmezendő. Kérdezte továbbá, hogy kerékpárutak átadása hogy halad; 
illetve mennyi igaz abból, ami egy nyilvános portálon megjelent, miszerint Szólláth 
Tibor polgármester úr közfoglalkoztatottakkal gyűjt aláírásokat politikai célzattal.  
Dr. Juhász Endre alpolgármester úrtól kérdezte, hogy felmerült-e a Volán társasággal 
történő egyeztetés során a menetrend sűrítésének lehetősége. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr válaszában elmondta, hogy a Volán 
Közlekedésszervező Irodájával történő egyeztetés során jelezték a felmerült igényeket, 
amelyeket tudomásul vettek, és igyekeznek megoldást találni ezekre. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nem a bejegyzése határozza meg 
Hajdúnánás és Ustron testvérvárosi viszonyát. Az aláírásgyűjtésre válaszolva 
elmondta, hogy a hír nem igaz. A város kerékpáros infrastrukturális fejlesztése 
folyamatban van. Megköszönte a Rendőrség és a Hajdúnánási Televízió 
munkatársainak, hogy milyen remek filmet készítettek a biztonságos kerékpáros 
közlekedésről. 
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Dr. Éles András képviselő úr a Büntető Törvénykönyvet idézve javasolta 
polgármester úrnak, hogyan védje meg becsületét. Hangsúlyozta, hogy aki kritikát 
fogalmaz meg, az nem ellenség, ő nem kívánta támadni polgármester úr személyét. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy sajnálatát fejezi ki azért, hogy az 
eskü és az igazmondás mások számára mennyire tágan értelmezhető fogalmak. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy ő csupán egy nyilvános portálon 
megjelent témára vonatkozó kérdést tett fel. 
 
Mivel a Polgármesteri jelentéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés 
nem volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a Polgármesteri 
jelentés I. és II. fejezeteiről. 
 
(A szavazásokban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés I. fejezetét 9 igen szavazattal - külön 
határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés II. fejezetét 9 igen szavazattal  
- külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló Hajdúnánás város 
közbiztonsági és bűnügyi helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális; és a Városfejlesztési Bizottságok a beszámoló 
határozati javaslatát javaslattal elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a 2019. évi 
munkaterv alapján a Hajdúnánási Rendőrkapitányság vezetője felkérésre került az 
áprilisi ülésre beszámoló készítésére. Dr. Vincze István r. alezredes rendőrségi 
tanácsos kapitányságvezető a beszámolót határidőben megküldte a testület számára. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Vincze István r. alezredes, rendőrségi tanácsos, kapitányságvezető 
kiegészítette a beszámolót, kiemelve a főbb célkitűzéseket, statisztikai adatokat, elért 
eredményeket. Megköszönte a kiemelkedő és példaértékű együttműködést az 
Önkormányzattal és a Polgárőrökkel. 
 
Dr. Lingvay Csaba r. ezredes megyei rendőrfőkapitány-helyettes elmondta, hogy 
felettese, Dr. Gyurosovics József r. dandártábornok úr hivatalos elfoglaltságai miatt 
nem tudott részt venni az ülésen, és kéri a képviselő-testület megértését. Kiemelte a 
tavalyi év sikerességét, a bűncselekmények csökkenő számát és az eredményességi 
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mutatókat. Megköszönte az önkormányzat és a képviselő-testület segítségét és 
támogatását, az állampolgárokkal és hivatalokkal történő sikeres együttműködést. 
Elmondta, hogy Dr. Gyurosovics József r. dandártábornok úr a Hajdúnánási 
Rendőrkapitányság munkáját kiemelkedőnek értékelte. 
 
Ötvös Attila képviselő úr, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, hogy a 
beszámoló határozati javaslatát a bizottság elfogadta, és azzal egészítette ki, hogy 
javasolja, hogy a Hajdúnánási Rendőrkapitányság munkájának elismeréseként  
Dr. Vincze István r. alezredes Polgármesteri Elismerő Oklevélben és bruttó 500.000,- 
Ft értékű Bocskai Koronában részesüljön. 
 
Buczkó József képviselő úr ismertette, hogy a Városfejlesztési Bizottság is élt a fent 
említett kiegészítési javaslattal, és azzal együtt javasolta elfogadásra a beszámoló 
határozati javaslatát. 
 
Tóth Imre képviselő úr elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport 
Bizottság szintén a fentiekhez hasonló, kiegészített tartalommal javasolta elfogadásra a 
beszámoló határozati javaslatát. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, hogy az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság is elfogadta a beszámoló határozati javaslatát. Külön köszönetét 
fejezte ki a rendőrség irányába az együttműködésért, és a határidők mindenkori 
betartásáért. 
 
Dr. Éles András képviselő úr megkérdezte, hogy Rendőrkapitány úr mit szól a 
Bocskai utca kaotikus állapotához. Hangsúlyozta, hogy nem a jó szándékot kívánja 
vitatni, hanem a kialakult helyzetet. 
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte, hogy mi a véleménye Rendőrkapitány 
úrnak arról a közösségi portálokra felkerült videóról, amin a Gimnáziumtól hajt egy 
autós a belváros irányába, betartva minden közlekedési szabályt. Második kérdése, 
hogy a fiatalkorúak körében elkövetett cselekményekről tudna-e pár mondatot 
mondani rendőrkapitány úr. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a térfigyelő kamera mennyiben 
segíti a rendőrség munkáját. Továbbá jelezte, hogy több lakossági panasz is érkezett a 
Nikodémusz utcán főként szombat éjszakánként zajló csendbontás miatt, hogyan 
lehetne kezelni ezt a kialakult helyzetet. 
 
Dr. Lingvay Csaba r. ezredes megyei rendőrfőkapitány-helyettes hozzászólásában 
elmondta, hogy a kölcsönös tisztelet jegyében kéri a tisztelt képviselő-testületi tagokat, 
hogy a folyamatban lévő beruházások ne kerüljenek a kérdések sorába. A beszámoló a 
tavalyi évről szól, azzal a 2018. évet kívánják értékelni, és az ahhoz kapcsolódó 
kérdésekre nagyon szívesen válaszolnak. 
 
Dr. Vincze István r. alezredes, rendőrségi tanácsos, kapitányságvezető a 
fiatalkorúak körében elkövetett cselekmények vonatkozásában elmondta, hogy ismerik 
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az ügyeket, de statisztikai adatok jelenleg nem állnak a rendelkezésére. Kettő esetben 
merült fel a kábítószer terjesztésének gyanúja, az éjszakai csendháborítással 
kapcsolatban megjegyezte, hogy testi sértés bűncselekmények fordultak elő. 
Igyekeznek a megelőzésre hangsúlyt fektetni: a kábítószer használat megelőzésére, a 
bűnelkövetés és az áldozattá válás megelőzésére oktatási intézményekben is tartanak 
prevenciós előadásokat. A térfigyelő kameráknak komoly szerepük van egyrészt a 
megelőzésben, másrészt a felderítésben, mindenképpen hasznosak és szükségesek. A 
Nikodémusz utcán található szórakozóhely időszakos nyitva tartásához köthetőek a 
csendháborítások, a rendőrség célzott ellenőrzések, rendszeres jelenlét keretében 
kezeli a helyzetet. A hatékony rendőri fellépésnek köszönhetően csökkent a 
jogsértések száma. 
 
Buczkó József képviselő úr hozzászólásában gratulált a beszámolóhoz, és az elért 
eredményekhez.  
 
Dr. Éles András képviselő úr hozzászólásában nemcsak az eredményekhez, hanem a 
rendőrség és a lakosság együttműködéséhez is gratulált. Elismerte és külön gratulált 
ahhoz, hogy több, régeben elkövetett bűncselekmény felderítésére sor került, és 
köszöni annak a két rendőrnek a munkáját, akik a napokban történt tűzeset kapcsán 
megakadályozták azt, hogy súlyos anyagi, illetve személyi sérülés történjen.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr hozzászólásában elmondta, hogy minden kritika és 
félelem ellenére a rendőrség munkája meghozta gyümölcsét. Tisztelettel megköszönte 
mind a megyei, mind a helyi állomány munkáját és elért eredményét. 
 
Bódi Judit képviselő asszony hozzászólásában kifejezte köszönetét, és azt kívánta, 
hogy maradjon meg ez az elért eredmény. Kérte, hogy Rendőrkapitány úr számára az 
elismerő oklevél ne polgármesteri, hanem képviselő-testületi elismerő oklevélként 
kerüljön átadásra. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy bízik a képviselő-testület egyöntetű 
döntésében a beszámoló elfogadásában. Felolvasta a polgármesteri elismerő oklevelet, 
és azt a hozzá tartozó hajdúnánási címerrel együtt átadta Dr. Vincze István r. alezredes 
rendőrségi tanácsos kapitányságvezetőnek. Tájékoztatásként elmondta, hogy a járás 
valamennyi településének vezetője közös levélben fordult a megyei rendőrkapitányhoz 
azzal a kérelemmel, hogy részesítse szakmai elismerésben Dr. Vincze István r. 
alezredes rendőrségi tanácsos kapitányságvezetőt. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatáról azzal a kiegészítéssel, hogy Dr. Vincze István György r. alezredes, 
rendőrségi tanácsos, a Hajdúnánási Rendőrkapitányság kapitányságvezetője részére – 
Hajdúnánás város és a Járási települések közbiztonságáért kifejtett kimagasló szakmai 
tevékenységének, valamint az elmúlt években végzett magas színvonalú és áldozatos 
munkájának elismeréseként – bruttó 500.000,- Ft értékű Bocskai Korona jutalmat 
állapít meg. 
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(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás város közbiztonsági és bűnügyi helyzetéről, a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről szóló beszámoló határozati javaslatát - az 
elhangzott kiegészítéssel együtt - 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
94/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Vincze István r. alezredes 
rendőrségi tanácsosnak, Hajdúnánási Rendőrkapitányság (4080 Hajdúnánás, Dorogi u. 
78. szám) kapitányságvezetőjének a Rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény  
8. § (4) bekezdése alapján Hajdúnánás város közbiztonságának 2018. évi helyzetéről,  
a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről, és az ezzel kapcsolatos feladatokról 
készült beszámolóját elfogadja. 

 
A Képviselő-testület az elvégzett munkáért köszönetét fejezi ki a Hajdúnánási 
Rendőrkapitányság alkalmazottainak. 

 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a beszámoló elfogadásáról a 
kapitányságvezetőt tájékoztassa. 

 
2. A Képviselő-testület Dr. Vincze István György r. alezredes, rendőrségi tanácsos, a 

Hajdúnánási Rendőrkapitányság kapitányságvezetője részére – Hajdúnánás város és a 
Járási települések közbiztonságáért kifejtett kimagasló szakmai tevékenységének, 
valamint az elmúlt években végzett magas színvonalú és áldozatos munkájának 
elismeréseként – bruttó 500.000,- Ft értékű Bocskai Korona jutalmat állapít meg.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a jutalom átadásáról és 
az ehhez előzetesen szükséges intézkedések megtételéről. 

 
Felelős:   Szólláth Tibor polgármester  
Határidő:  2019. május 10. 

 
                                                                                              Tóth Imre 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

(Dr. Lingvay Csaba r. ezredes megyei rendőrfőkapitány-helyettes és Dr. Vincze István 
r. alezredes, rendőrségi tanácsos, kapitányságvezető távoztak a képviselő-testületi 
ülésről.) 
 
(Dr. Juhász Endre alpolgármester úr kiment a képviselő-testületi ülésről, így a testület 
8 fővel folytatta tovább a munkáját.)  

 
HARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási Kft. Hajdúnánáson végzett hulladékkezelési tevékenységével 
kapcsolatban  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
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A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Városfejlesztési Bizottságok a 
beszámoló határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a 2019. évi 
munkaterv alapján a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. felkérésre került az áprilisi 
ülésre beszámoló készítésére. Balogh Csaba területi referens a beszámolót megküldte a 
Kft. 2018. évi működéséről. 
Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés. 
 
Balogh Csaba területi referens nem kívánt kiegészítést tenni. 
 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth 
Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a tájékoztató határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. (4220 
Hajdúböszörmény, Radnóti Miklós u. 1. szám) Hajdúnánáson végzett hulladékkezelési 
tevékenységéről készült beszámoló határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta:  
 
95/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Kft. (4220 Hajdúböszörmény, Radnóti Miklós u. 1. szám) Hajdúnánáson végzett 
hulladékkezelési tevékenységéről készült beszámolót megtárgyalta, és azt tudomásul veszi. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a beszámoló elfogadásáról a Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. (4220 Hajdúböszörmény, Radnóti Miklós u. 1. szám) 
ügyvezető igazgatójának értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:   2019. május 15. 
          Tóth Imre  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Balogh Csaba területi referens ezt követően távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
 
NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási 
Holding Zrt. tagvállalatainak 2018. évi közfeladatellátási beszámolójáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális; és a Városfejlesztési Bizottságok az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
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Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, a Hajdúnánási Holding Zrt. 
tagvállalatai a közfeladatellátási szerződésekben előírtaknak megfelelően elkészítették 
közfeladatellátási beszámolóikat a testület számára. A beszámolókat a gazdasági 
társaságok felügyelőbizottságai elfogadták.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója 
kiegészítette a beszámolót azzal, hogy ismertette a közfeladatellátás szerkezeti 
felépítését, részletezte a tagvállalatok bevételi forrásait és működésüket a 
közfeladatellátás és a vállalkozás oldaláról is. A közfeladatellátás 
alulfinanszírozottságának fontos elemei voltak, hogy a Hajdúnánási Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. által kért normaemelés szeptembertől realizálódott a 
költségvetésben; a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. sikertelenül pályázott a téli 
rezsicsökkentési pályázatra; a minimálbér és bérminimum emelések kötelező ereje is a 
kiadási oldalt növelte; a Hajdúnánási Holding Zrt. 2018-ban nem tudta a 2017-es 
évhez hasonló mértékű vállalkozási nyereséggel támogatni tagvállalatai költségvetését. 
 
(Dr. Juhász Endre alpolgármester visszaérkezett, így a testület 9 fővel folytatta tovább 
a munkáját.)  
 
Bódi Judit képviselő asszony azt kérdezte, hogy a három tagvállalatnál feltüntetett 
három kompenzációs összeg együttesen teszi-e ki azt az összeget, ami a 
közfeladatellátás nullás költségvetéséhez szükséges. Továbbá megkérdezte, hogy 
bárki, aki közfeladatot lát el az önkormányzat részére, az jogosult-e kompenzációra. 
 
Dr. Éles András képviselő úr megjegyezte, hogy a bizottsági ülésen feltett kérdésére, 
amire a válasz nyilvánvalóan felkészülést igényelt, még most sem kapott választ. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója 
megköszönte a vállalatnál dolgozó kollégái és vezetőtársai egész éves megfeszített 
munkáját. Dr. Éles András képviselő úr kérdésére válaszolva tájékoztatta a testületet a 
Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. üzemeltetésében lévő összesen négy épület és 
közösségi tér bevételi ás kiadási tételeiről. A tételes kimutatás Dr. Kiss Imre jegyző 
úrnak történő átadását felajánlotta, ezzel a képviselők részére írásban elérhetővé téve 
azt. Válaszolt Bódi Judit képviselő asszony kérdéseire: megerősítette, hogy a három 
tagvállalat kompenzációs igényei együttesen jelentik a Hajdúnánási Holding Zrt. 
tagvállalatainak közfeladatellátása során keletkező költségvetési hiányt. 
Kompenzációs igényt közfeladat ellátására szerződött gazdasági társaság - amennyiben 
felkészíti erre a szervezetét - vehet igénybe.  A kompenzációs jogosultság 
igénybevételére vonatkozóan részletesen válaszolt a közfeladatellátási rendszer 
működésének és jogszabályi hátterének ismertetésével. 
 
Dr. Éles András képviselő úr hozzászólásában megjegyezte, hogy hiányolja a kapott 
anyagból a lényeget, a tagvállalatok eredményeinek ismertetését. Meglátása szerint 
még nem vagyunk túl a nehezén, hiszen magasak a költségvetési hiány tételek. 
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Bódi Judit képviselő asszony hozzászólásában megerősítette, hogy szerinte is magas 
a kompenzációként kért tétel nagysága. Felvetette a belső ellenőrzés szükségességét, 
illetve, hogy a beszámoló elfogadása kötelezettségvállalást keletkeztet-e az 
önkormányzat részére. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója a  
Dr. Éles András képviselő úr által felvetett hiányosságokra reagálva ismertette, hogy 
azok hol találhatóak meg a beszámoló anyagában. Véleménye szerint a beszámoló 
minden, a tematikája szerint lényeges elemet tartalmaz. Tájékoztatást adott a 
közfeladatellátásra vonatkozó negatív mérleg okairól, és azok kiküszöbölésének 
esetleges lehetőségeiről, a közfeladatellátás céljairól. Megerősítette, hogy a 
tagvállalatok összesített eredményeit valóban nem tartalmazza a beszámoló, hiszen 
annak témája a közfeladatellátás. Hangsúlyozta, hogy amíg a képviselő-testület nem 
dönt a közfeladatellátási beszámoló elfogadásáról, addig ez nem építhető be a 
tagvállalatok mérlegeibe, nem készíthető el azok költségvetése. Elmondta, hogy a 
beszámoló elfogadásával az önkormányzat kötelezettséget vállal a közfeladatellátás 
során keletkezett hiány rendezésére.  
 
Ötvös Attila képviselő úr hozzászólásában visszautasította azt a képviselői 
véleményt, miszerint a beszámoló hiányos volna, lényegi elemei hiányoznának.  
 
Bódi Judit képviselő asszony hozzászólásában kérte, hogy amikor majd sor kerül a 
Hajdúnánási Holding Zrt. beszámolójának tárgyalására, akkor térjen vissza a 
képviselő-testület a közfeladatellátás során keletkezett hiány kompenzációjának 
mikéntjére. 
 
Dr. Éles András képviselő úr hozzászólásában megjegyezte, hogy mintegy 100 
millió forint értékben ingatlan értékesítése is történt, és még így is közel 45 millió 
forinttal negatív a mérleg. Elnézést kért igazgató úrtól, amennyiben esetleg 
megbántotta volna, beismerte, hogy hibázott, amikor nem nézte át kellő 
részletességgel a beszámoló anyagát. Azonban továbbra is hiányolta annak az 
ismertetését, hogy az önkormányzat a   kompenzációt milyen módon fogja megtéríteni. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója Bódi 
Judit képviselő asszony hozzászólására reagálva ismertette, hogy a mérleg és a 
cashflow elválik egymástól, azaz amennyiben a képviselő-testület elfogadja a 
közfeladatellátási beszámolót, akkor – függetlenül attól, hogy megtörténik-e 
ténylegesen a kompenzáció – a mérlegbe ez már bekerül, így a költségvetés 
elkészítésének ez már nem lesz akadálya. Dr. Éles András képviselő úr 
hozzászólásához kapcsolva megjegyezte, hogy sajnálja, hogy a személyeskedés nem 
kerülhető el. Hangsúlyozta, hogy a képviselő-testületi üléseken kívül is szívesen ad 
tájékoztatást a hozzá forduló képviselők részére. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összefoglalta a hozzászólásokban elhangzottakat. A 
közfeladatellátási beszámoló kötelezettségvállalást keletkeztet az önkormányzat 
részére, annak elfogadása nélkül a Hajdúnánási Holding Zrt. tagvállalatainak mérlege 
nem készíthető el.  
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Holding Zrt. tagvállalatainak 2018. évi 
közfeladatellátási beszámolójáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatokat hozta:  
 
96/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja a 
Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. 2018. évi közfeladatellátási beszámolóját. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatról a Kft. ügyvezető 
igazgatóját tájékoztassa. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 

 
97/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja a Nánás 
Pro Cultura Nonprofit Kft. 2018. évi közfeladatellátási beszámolóját.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatról a Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját tájékoztassa. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 

 
98/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja a 
Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 2018. évi közfeladatellátási 
beszámolóját.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatról a Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját tájékoztassa. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 

 

                                                                                                Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Herter Gyula, a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. ügyvezetője 
ezt követően távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
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ÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási Építő 
és Szolgáltató Kft. (4080 Hajdúnánás, Kossuth u. 22. szám) kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy strandkézilabdapálya 
korszerűsítésére és két új pálya kialakítására nyújtott be pályázatot a Magyar 
Kézilabda Szövetséghez. A benyújtott pályázat pozitív elbírálásban részesült. A 
beruházás teljes értéke 15.738.400 Ft + Áfa. A szerződés a Kft. részéről aláírásra 
került, így az önerő kifizetése 4.721.520 Ft + Áfa összegben esedékessé vált, melyhez 
kérik az önkormányzat támogatását. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
(Tóth Imre képviselő úr, kiment a képviselő-testületi ülésről, így a testület 8 fővel 
folytatta tovább a munkáját.) 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. (4080 Hajdúnánás, 
Kossuth u. 22. szám) kérelméről szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
99/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató 
Kft. kérelmét megismerte és ennek alapján 4.721.520 Ft támogatást biztosít a Kft. számára 
a Városi Gyógyfürdő területén strandkézilabdapálya korszerűsítése és két új pálya 
kialakítása önerejéhez. 
 
A képviselő-testület a támogatást az önkormányzat 2019. évi költségvetésének 
felhalmozási céltartaléka terhére biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 
 

                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási 
Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójának elkészítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési Bizottságok az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
(Tóth Imre képviselő úr visszaérkezett a képviselő-testületi ülésre, így a testület 9 fővel 
folytatta tovább a munkáját.)  
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az előterjesztésben 
leírtak szerint forrást biztosít a testület a Horwath HTL Kft. által a Hajdúnánási 
Gyógyfürdő részletes fejlesztési koncepciójának, előzetes projekt költségvetésének és 
pénzügyi előrejelzéseinek kidolgozására. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója 
kiegészítésében elmondta, hogy számos rendezésre váró feladat adódott az elmúlt 
években: 2018-ben Hajdúnánás fürdőjének gyógyfürdővé nyilvánítása, a vízmű 
vállalati csoportok közül történő kikerülésével a vízellátás helyzetének rendezése, a 
Csónakázó tó és a Szigeten lévő anomáliák megoldása. A Magyar Fürdőszövetség 
közel másfél évig tartó minősítési eljárása során 4 csillagos minősítést sikerült szerezni 
mind a gyógyfürdő, mind a strandfürdő vonatkozásában. Ez volt az alapja a 
gyógyhellyé minősítésnek, amely eljárás mintegy 2 évig húzódott, és sikerrel zárult. A 
fürdő működését gazdaságilag át kellett alakítani, és műszaki, marketing, értékesítési 
szempontból felül kell vizsgálni. Ehhez szakértő bevonására van szükség, akinek a 
kiválasztására szolgált a Hajdúnánási Holding Zrt. közbeszerzési eljárása. Mind árban, 
mind szakmai tartalomban a legjobb ajánlatot az előterjesztésben szereplő Horwath 
HTL Kft. adta. A cég elvégezte a Fürdő átvilágítását, és letette annak az alapjait, hogy 
merre kell elindulni a fejlesztés útján. Ennek a koncepciónak a létrejötte nyújt 
segítséget ahhoz, hogy a Hajdúnánási Holding Zrt. el tudjon indulni forrásokat keresni 
a tervezett fejlesztések megvalósításához. 
 
Radvánszki Attila, a Horwath HTL Kft. igazgató helyettese elmondta, hogy 
szeretné bemutatni Vancsura Miklós gyógy- és egészségturisztikai szakértőt, akit 
szeretnének bevonni az eljárásba. 
 
Vancsura Miklós gyógy- és egészségturisztikai szakértő röviden ismertette szakmai 
tapasztalatait. 26 fürdő minőségbiztosítási eljárásában vett már részt szakértőként, a 
Magyar Fürdőszövetség elnökeként is tevékenykedett. Elmondta, hogy Hajdúnánás 
adottságait jónak látja a tervek megvalósításához. 
 
Radvánszki Attila, a Horwath HTL Kft. igazgató helyettese megköszönte, hogy 
személyesen bemutatkozhattak. Elmondta, hogy lehetőséget lát egy valódi, 
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színvonalas, értékteremtő szintugrás megvalósítására, ezáltal nagyobb látogatószámot 
szerezni, a városnak nagyobb hírnevet elérni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr megkérdezte, hogy a cég tisztában van-e azzal, hogy 
mit szeretne Hajdúnánás elérni a fürdővel. Ismerik-e, mennyi és milyen célokat szolgál 
a fürdő. A cég mit szeretne megvalósítani ezzel a koncepcióval: családok és 
közösségek fürdőjét, vagy fiatalok Abádszalókját, vagy wellnesst? Milyen időre szóló 
megbízást fog kapni a cég? 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy hiányolja a koncepcióból a 
konkrétumokat.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr tájékoztatást kért arról, hogy van-e bármilyen 
kötődése a Horwath HTL Kft.-hez Dr. Horváth Tibor Gergelynek, a Hajdúnánási 
Holding Zrt. vezérigazgatójának. 
 
Radvánszki Attila, a Horwath HTL Kft. igazgató helyettese röviden bemutatta a 
Horwath HTL Kft.-t. A cég 1915-ben, New Yorkban jött létre, és kifejezetten szállodai 
tanácsadásra szakosodott világszerte. Ma már több, mint 40 országban, több, mint 50 
irodával működik. A hálózat budapesti irodája 30 éve tevékenykedik Magyarországon, 
és a kelet-európai térségben. Dr. Horváth Tibor Gergelyhez, a Hajdúnánási Holding 
Zrt. vezérigazgatójához a névhasonlóság ellenére semmilyen szinten nem kötődnek. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója 
válaszolva az elhangzott kérdésekre elmondta, senki nem tudja hajszálpontosan 
megmondani, hogy mi a fürdő célja. Az első megbízás, az átvilágítás, egy 
helyzetelemzés volt, amely megfogalmazott egy iránymutatást. Megmutatta a 
problémákat, az azokra alkalmazható megoldásokat. Ennek a stratégiai kidolgozására 
szolgál a koncepció. A koncepciónak a része lesz az is, hogy meghatározza, mennyi 
pénzbe kerül az a stratégia, amit a szakértő letesz az asztalra. 
 
Vancsura Miklós gyógy- és egészségturisztikai szakértő elmondta, hogy lehet fürdőt 
eredményesen fejleszteni, az elmúlt 10 évből példaként Sárvárt említette. Több 
szegmense is van a hajdúnánási fürdőnek, amik miatt érdemes áldozni a strukturális 
elemzésre, van ebben potenciál. Ez egy jó lehetőség arra, hogy Hajdúnánás megelőzze 
a jelenlegi, környékbeli fürdőket. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy konkrét tervekre van ahhoz szükség, 
hogy kormányzati segítséget tudjunk kérni a fürdő fejlesztéséhez. A mai 
Magyarországon a jövő útja a specializálódás. A fejlesztések paradigmaváltást 
eredményeznek. Hajdúnánáson egy valami még hiányzik: egy pici gazdasági erőre 
volna szükség. A cél, hogy a fürdő, a turizmus, mint gazdasági erő jelenjen meg a 
város életében. 
 
Kovács Zsolt képviselő úr elmondta, hogy már korábban megfogalmazódott az, hogy 
a Gyógyfürdőnek stratégiai jelentőségűvé kell válnia városunkban. Véleménye szerint 
ezt a megkezdett utat folytatni kell, hiszen a befektetett erő előbb-utóbb megtérül. 
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Számos lehetőséget rejt magában ez a fejlődési irány, és örömét fejezte ki amiatt, hogy 
ilyen neves szakértők segítségét veheti a testület igénybe.  
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy a hónapokkal ezelőtt a cégnek adott 
megbízás eredménye számára hatalmas csalódást okozott. Konkrétumokat kértek, amit 
az akkori tanulmány nem tartalmazott. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy számára teljesen más 
benyomások maradtak meg az előzetes prezentációból. Rendkívül informatív és 
lényegre törő iránymutatás volt ez a tanulmány, ami miatt egyértelműen fontosnak 
tartja, és támogatja a koncepció kidolgozását. 
 
Dr. Éles András képviselő úr észrevételét irodalmi köntösbe bújtatva fogalmazza 
meg József Attila Érted haragszom című versével, annak is a Ne bántson téged az én 
haragom soha sorának kiemelésével. Lényegesnek tartja elmondani, hogy a korábbi 
vezetés igyekezett az akkori viszonyoknak megfelelő fejlődést eszközölni a fürdőben. 
Nem ellenzi a koncepciót, meglátása szerint majd a munka fogja jellemezni a céget. 
Elmondta, hogy Sárvárt nem hasonlítaná Hajdúnánáshoz, hiszen Hajdúnánás mellett 
van Hajdúszoboszló, ugyanakkor nincsen mellette Ausztria. Véleménye szerint, ami 
félreviheti a koncepciót, az Hajdúnánás nem megfelelő megítélése. Jelezte, hogy még 
mindig nem kapott választ arra a kérdésére, hogy hogyan, és mit akar a cég a fürdővel. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója 
sajnálatát fejezte ki aziránt, hogy a napirendi pont tárgyalása ilyen fordulatot vett. A 
város életében bekövetkezhet egy szint ugrás, a fürdő és a hozzá tartozó terület nagyon 
jó adottságú, ezt a lehetőséget ki kellene használni. A Hajdúnánási Holding Zrt. 
megrendelésére készült, Horwath HTL Kft. által a hajdúnánási fürdőről elkészített 140 
oldalas tanulmányt színvonalas prezentációnak tartja. Szakmailag nem talált 
kifogásolnivalót a szakértőkön, és támogatja a koncepció kidolgozását. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy Ausztria valóban nincsen közel, de 
itt van Szlovákia, Románia, Ukrajna, ahonnan szeretnek hozzánk járni. Elmondta, 
hogy az előkészítő, megalapozó anyag számára is pozitív volt. 
 
Radvánszki Attila, a Horwath HTL Kft. igazgató helyettese elmondta, hogy 
fontosnak tartja kiemelni, hogy a korábbi beszámolóban több olyan rövid távú elemzés 
van, ami már azonnali, kézzelfogható eredményekhez vezetett. Az elemzéseket ki kell 
dolgozni részletes akciótervekkel, ekkor hozzák meg a várt eredményt, a remélt sikert. 
Elmondta, hogy a javasolt koncepció kidolgozása nem a szakértők önkényes 
elképzelésein múlik, hanem az adottságokon, a társadalmi egyeztetéseken, a szakértői 
munkacsoporttal folytatott egyeztetéseken. Megjegyezte, hogy nem látja azt, hogy ez a 
koncepció hogyan tudna olyan irányba menni, hogy ne a város érdekeit szolgálja. 
 
Vancsura Miklós gyógy- és egészségturisztikai szakértő elmondta, hogy Sárvárt 
példaként említette, nem összehasonlítási alapként. Elmondta, hogy 26 fürdő 
átvilágítását csinálta végig, és csak azt a kérdést tették fel neki az állami 
pályázatkezelők, hogy mondja meg, melyik fürdő lesz életképes, és melyik nem. 
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Ennek 12 éve, az akkori, azóta már beigazolódott elemzései megvannak. Amennyiben 
erre igény van, szívesen elhozza és prezentálja őket. A fejlesztésnek tudatosnak kell 
lennie. A várossal együttműködve ez a koncepció lehet a megoldás. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy nincsen szándékában szakmailag 
beleszólni a fürdőt érintő kérdésekbe. Megértve a célt, támogatja a koncepció 
kidolgozását, és bízik abban, hogy ennek lesznek kézzelfogható eredményei. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Gyógyfürdő fejlesztési koncepciójának 
elkészítéséről szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:  
 
100/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja a Horwath 
HTL Kft. (1016 Budapest, Gellérthegy u. 6. 1/3.) ajánlatát a Hajdúnánási Gyógyfürdő 
részletes fejlesztési koncepciójának, előzetes projekt költségvetésének és pénzügyi 
előrejelzéseinek kidolgozására. 
 
A képviselő-testület a tanulmány költségét, bruttó 10.795.000 Ft-ot, az önkormányzat 
2019. évi költségvetésének felhalmozási céltartaléka és általános tartaléka terhére 
biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerződés megkötésére. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 
 
                                       

                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
(Radvánszki Attila, a Horwath HTL Kft. igazgató helyettese, és Vancsura Miklós 
gyógy- és egészségturisztikai szakértő ezt követően távoztak a képviselő-testületi 
ülésről.) 
 
HETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a távhőszolgáltatás 
biztosítására vonatkozó közszolgáltatási szerződés módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
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(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, a távhőszolgáltatásra 
vonatkozó közszolgáltatási szerződés megkötése óta eltelt időszak tapasztalatai alapján 
megállapítható, hogy célszerű bérleti díjat megállapítani az üzemeltető számára átadott 
vagyon után. A bérleti díjat az üzemeltető költségként számolja el, mely a 
szolgáltatáshoz nyújtott támogatásnál figyelembevételre kerül. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a távhőszolgáltatás biztosítására vonatkozó közszolgáltatási 
szerződés módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
101/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a  
316/2016. (XI. 24.) számú Képviselő-testületi Határozat alapján a Hajdúnánási Építő és 
Szolgáltató Kft-vel (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 22.) a távhőszolgáltatás biztosítására 
vonatkozó, 2017. január 01. napjától 2026. december 31. napjáig tartó, 10 éves határozott 
időtartamra szóló közszolgáltatási szerződést az előterjesztés mellékletét képező 
közszolgáltatási szerződés módosítás szerint módosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 

 
                             Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

(Dr. Horváth Tibor Gergely, a Hajdúnánási Holding Zrt. vezérigazgatója, és Gélák 
Pál, a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. ügyvezető igazgatója ezt követően 
távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
 
NYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánási 
Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104. szám) intézményátszervezéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
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Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület februári 
ülésén döntött arról, hogy a 4080 Hajdúnánás, Attila utca 26. szám alatti ingatlanon 
lévő épület, családiasabb légkörű bölcsődei férőhelybővítéssel járó átalakítását kívánja 
megvalósítani. A jelenleg a Hajdúnánási Óvoda Napsugár tagintézményeként működő 
ingatlan kiválasztását a feladatellátási helyen stagnáló gyermeklétszám, valamint az 
épület állagából adódó kedvezőtlen nevelési körülmények együttes fennállás 
indokolja. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104. szám) 
intézményátszervezéséről szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal és 
1 tartózkodással (Dr. Éles András) elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
102/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánási Óvoda (4080 
Hajdúnánás, Magyar utca 104.) – alkalmazotti közössége, a szülői szervezet előzetes 
véleményének kikérését követően – dönt az intézmény átszervezéséről a 2019. május 30. 
napján tartandó ülésén és szükség esetén módosítja a Hajdúnánási Óvoda alapító okiratát 
az alábbiak szerint: 

 
1. A Hajdúnánási Óvoda Napsugár Tagintézménye (4080 Hajdúnánás, Attila utca 26.), 

mint tagintézmény és feladatellátást szolgáló ingatlanvagyon megszüntetésre kerül.  
 

2. A Hajdúnánási Óvoda Gesztenyevirág Tagintézménye (4080 Hajdúnánás, Magyar 
utca 104.) maximális gyermeklétszáma 125 főre, míg csoportjai száma 5-re 
emelkedik. 

 
3. A Hajdúnánási Óvoda Gyermekkert Tagintézménye (4080 Hajdúnánás, Dorogi utca 

24.) maximális gyermeklétszáma 150 főre, míg csoportjai száma 6-ra emelkedik. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar utca 104.) 
intézményvezetőjének tájékoztatásáról gondoskodjon. 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. április 30. – intézményvezető értesítésére 
 2019. május 17. – a vélemények beérkezésére 
 2019. május 30. – a döntés meghozatalára 

                                                                  
Tóth Imre 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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(Gyüre Anikó, a Hajdúnánási Óvoda intézményvezetője ezt követően távozott a 
képviselő-testületi ülésről.) 
 
KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánás 
Város Közművelődési Koncepciójához kapcsolódó Intézkedési Terv felülvizsgálatáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; Városfejlesztési Bizottságok a tájékoztató 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 

Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény, valamint a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. 
elkészítette a 2018. évre tervezett feladatok megvalósításáról szóló tájékoztatót, 
továbbá megküldte az Intézkedési Terv felülvizsgálatához az esetleges javaslatait. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 

(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 

A képviselő-testület a Hajdúnánás Város Közművelődési Koncepciójához kapcsolódó 
Intézkedési Terv felülvizsgálatáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
103/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Hajdúnánás Város 
Közművelődési Koncepciójához kapcsolódó Intézkedési Terv 2018-2020-ig című anyagot 
és azt az előterjesztés melléklete szerint elfogadja.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy az intézkedési tervben foglaltak végrehajtásáról, illetőleg 
annak határidőre történő felülvizsgálatáról gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  folyamatos   - intézkedési terv megvalósítására 
 2020. március 31. - intézkedési terv felülvizsgálatra 

 

    
                                                                                               Tóth Imre 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
(Szilágyi Erzsébet, a Nánás Pro Cultura Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója ezt 
követően távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
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TIZEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) 
könyvtári intézményegységének 2018. évi beszámolójáról és 2019. évi szakmai 
munkatervének elfogadásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Móricz Pál Városi 
Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény igazgatóhelyettese, Rékasiné Zágonyi Margit 
megküldte a 2018. évi beszámolót és a 2019. évi szakmai munkatervet.   
A 2018. évi beszámoló részletesen bemutatja a könyvtári intézményegység működését, 
gazdálkodását, szervezeti felépítését, eszközeit, valamint szolgáltatásait és 
rendezvényeit. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.  
 
Dr. Éles András képviselő úr jelezte, hogy polgármester úr beszéde halk, nehezen 
érthető.  
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 

A képviselő-testület a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény (4080 
Hajdúnánás, Bocskai u. 12-14. szám) könyvtári intézményegységének 2018. évi 
beszámolójáról és 2019. évi szakmai munkatervének elfogadásáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 

104/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a muzeális intézményekről, a 
nyilvános könyvtári ellátásról, és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 65. § 
(2a) bekezdésére tekintettel megtárgyalta és elfogadja a Móricz Pál Városi Könyvtár és 
Helytörténeti Gyűjtemény (4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 12-14.) könyvtári 
intézményegységének 2018. évi beszámolóját és 2019. évi szakmai munkatervét. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a Képviselő-testület döntéséről tájékoztassa a Móricz Pál 
Városi Könyvtár és Helytörténeti Gyűjtemény igazgatóhelyettesét. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 15. 
    

                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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(Rékasiné Zágonyi Margit, a Móricz Pál Városi Könyvtár és Helytörténti Gyűjtemény 
igazgatóhelyettese ezt követően távozott a képviselő-testületi ülésről.) 
 
TIZENEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló a 2018. évi 
költségvetés végrehajtásáról, és előterjesztés az arról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; Művelődési, 
Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottságok; és Városfejlesztési Bizottságok az beszámoló 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az államháztartásról 
szóló törvény rendelkezései szerint az önkormányzat költségvetésének végrehajtására 
vonatkozó zárszámadási rendelet tervezetét a jegyző készíti elő és a polgármester 
terjeszti a testület elé.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselő úr megkérdezte, hogy a települési adó és a mezőőri 
járulék mínusza minek köszönhető. Polgármester úrtól megkérdezte, hogyan minősíti 
az aszfaltozott utak támogatására összegyűlt mintegy 130 ezer forint összegű lakossági 
felajánlást, mint eredményt. 
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy a lakosságot érintő legtöbb adónem bevétele 
a vártnál magasabb lett. A települési adó tekintetében az adóalanyok száma jelentősen 
kevesebb, mint amire számítottak, köszönhető ez a mentességeknek. A mezőőri 
járulék produkálta a legalacsonyabb teljesítést, de a végrehajtás itt még folyamatban 
van. Összességében a 2018. évben 106,5 %-os teljesítésről beszélhetünk, ezt 
eredménynek tekinti. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy véleménye szerint a lakosság nem 
fogadta el a járdák felújításáról szóló rendeletet. Reményét fejezte ki arra nézve, hogy 
a jelenlegi módosítással ez pozitív irányba fog változni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy egyetért Polgármester úr 
megállapításával, miszerint a lakosság nem fogadta el ezt a rendeletet. Véleménye 
szerint egy esetleges adókedvezmény megoldást jelenthetne erre a problémára. 
Elmondta, hogy a „Fecskementő önkormányzat” címet igen, de a „Szociálisan 
érzékeny település” címet nem fogja megkapni a város. Ezt a szociális támogatások 
mutatóival indokolta. 
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr megjegyezte a szociális terület kiadási oldalával 
kapcsolatban, hogy minden hatáskör-gyakorló törekszik a takarékos gazdálkodásra. 
Pozitív társadalmi hatásoknak tulajdonítható eredmény az, hogy az elmúlt évekhez 



171 
 
képest csökkent az igénylők száma. Elmondta, hogy az év közbeni monitoring már 
mutatta, hogy valószínűleg túltervezés történt ezen a területen.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy egyetért a mondással, miszerint a jó 
gazdaságpolitika a legjobb szociálpolitika. Az embereknek nem segélyt kell adni, 
hanem hagyni kell, hogy dolgozzanak és normális fizetést szerezzenek, ezáltal jobb 
körülmények között éljenek. A költségvetés tervezésekor az volt a törekvés, hogy ha 
akkut helyzet adódik, arra legyen miből reagálnia az önkormányzatnak. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, hogy ők is tapasztalják ezt a 
csökkenést a szociális területen, és indokoltnak tartja a szociális rendelet évenkénti 
átvizsgálását. Nehéznek találta a téli időszakban jelentkező igények előre tervezését. 
Meglátása szerint más támogatási szegmensek megjelenése, illetve bővítése révén 
csökkent a szociális igénylők száma. Felvetette, amit már javaslatban is 
megfogalmazott, hogy amennyiben a létszámkapacitás megengedi, érdemes lenne 
bizonyos esetekben jobban tájékozódni az igénylő aktuális élethelyzetéről. Elmondta, 
hogy a csökkenés oka az is, amikor a hiánypótlásra felhívott igénylő nem pótolja a kért 
nyomtatványt, vagy másik típusú ellátásra lenne jogosult, de arra nem nyújt be 
igénylést. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy egyetért Nagyné Juhász Krisztina 
képviselő asszonynak a szociális rendelet felülvizsgálatára vonatkozó javaslatával. 
Véleménye szerint, tekintettel a beszámolóban szereplő temetési segély alacsony 
összegére, több igénylőnek kellene támogatást adni. Jelezte, hogy az önkormányzat 
által felvett hiteleket magasnak tartja. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nem látja célnak azt, hogy mindenki 
segélyért jöjjön. Akinek javult az élethelyzete, az azért nem jön segélyért, mert nincs 
rá indoka. Egyetért a szociális rendelet felülvizsgálatának szükségességével. 
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a költségvetési beszámolót a maga 
komplexitásában kell szemlélni. Egy-egy kiragadott szegmens nem biztos, hogy az 
egész költségvetést helyesen mutatja be. Elmondta, hogy az intézmények 
költségvetése azt mutatja, hogy egész évi gazdálkodásuk a tervezett keretek között 
maradt. Véleménye szerint ezért minden ilyen intézménynek a vezetőjét, és 
valamennyi dolgozóját köszönet illeti. Nem tartja indokoltnak, hogy ennyit vitázzon a 
testület a segélyekről. A beszámolót korrektnek tartja, támogatja elfogadását.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy 2014-ben az önkormányzat 
hitelállománya 300 millió forint volt. Most 5% alatt van a fejlesztésekhez kapcsolódó 
önkormányzati önrész, ami nagyon sok munka eredményeképpen ennyi. Elmondta, 
hogy a kiegyensúlyozottabb költségvetés kialakításának folyamata már zajlik, az 
elindított gazdaságfejlesztések eredményei segíteni fogják ennek a megvalósulását. 
Minél több önerőből megvalósítható fejlesztésnek kellene lennie, ebben szükséges 
változást elérni. 
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a beszámoló határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a 2018. évi költségvetés végrehajtásáról szóló beszámoló, és az 
arról szóló önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta, illetve rendeletet 
alkotta meg:  
 
105/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2018. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja, és megalkotja az 
önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 11/2019. (IV. 26.) 
Önkormányzati Rendeletet. 
 
Felkéri a jegyzőt, hogy a rendelet kihirdetéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Dr. Kiss Imre jegyző 
Határidő: 2019. május 15.    

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 
11/2019. (IV. 26.) Önkormányzati Rendelete 

 
az önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról  

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 
2011. évi CXCV. törvény 91. § (1) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján, az 
Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) bekezdés e) pontjában biztosított 
véleményezési jogkörében eljáró képviselő-testületi bizottságok véleményének 
kikérésével a következőket rendeli el: 
 

1. A költségvetés végrehajtása 
 

1. § (1) Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi 
költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolót az 1-3. mellékletekben foglaltak 
szerint: 

 
a) 6.705.321 eFt  teljesített bevétellel, ezen belül 

 aa) 5.268.697 eFt  költségvetési bevétellel, ezen belül 
 aaa) 3.350.337 eFt  működési bevétellel, 
 aab) 1.918.360 eFt  felhalmozási bevétellel, 
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 ab)      1.436.624 eFt finanszírozási bevétellel, 
 

b) 5.759.507 eFt  teljesített kiadással, ezen belül 

 ba)4.465.441 eFt  költségvetési kiadással, ezen belül 
 baa) 2.985.344 eFt  működési kiadással, 
 bab) 1.480.097 eFt  felhalmozási kiadással, 
 bb)      1.294.066 eFt finanszírozási kiadással 

 
jóváhagyja. 

 
 (2) A 2018. évi költségvetés bevételi és kiadási egyenlegét az 1. melléklet szerint: 
 

a)  803.256 eFt  költségvetési többlettel, ezen belül 
 aa) 364.993 eFt működési többlettel, 
 ab) 438.263 eFt felhalmozási többlettel 

jóváhagyja. 
 
 (3) Az önkormányzati intézmények bevételi és kiadási előirányzatainak 

teljesítését a 2-3., felújítási és fejlesztési feladatait a 9. mellékletek szerinti 
részletezettségben állapítja meg. 

 
 (4) A Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal bevételi és kiadásai 

előirányzatainak teljesítését a 2-3., felújítási és fejlesztési feladatait a 9. 
mellékletek szerint elfogadja. 

 
 (5) Az önkormányzat bevételi és kiadásai előirányzatainak teljesítését a 2-3., 

felújítási és fejlesztési feladatait a 9. mellékletek szerint jóváhagyja. 
 
 (6) Az önkormányzat 2018. évi adósságállományát 319.708 eFt összegben a 8. 

melléklet szerint állapítja meg. 
 
 (7) Az önkormányzat által nyújtott közvetett támogatásokat a 10. melléklet szerint 

elfogadja. 

2. A maradvány jóváhagyása 

 
2. § (1) A képviselő-testület az önkormányzat összevont 2018. évi maradvány-

kimutatását 945.813 eFt összegben a 6. melléklet szerint jóváhagyja. 
 
 (2) A képviselő-testület az önkormányzat pénzeszközeinek 2018. évi összevont 

változását a 7. melléklet szerint tárgy időszak végén 877.422 eFt záró 
állománnyal elfogadja. 

3. Az önkormányzat vagyona 
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3. § (1) Az önkormányzat vagyonát a képviselő-testület a 4. melléklet szerinti mérleg 

alapján 12.023.015 eFt mérlegfőösszeggel állapítja meg. 
 
 (2) A képviselő-testület az önkormányzat, az államháztartás számviteléről szóló 

4/2013.     (I. 11.) Korm. rendelet 30. §-a szerinti vagyonkimutatását az 5. 
melléklet szerint elfogadja. 

 
4. Záró rendelkezések 

 
4. § Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
 
Hajdúnánás, 2019. április 15. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
  polgármester jegyző 
 

 
                                                                                                 

Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
Bódi Judit képviselő asszony ügyrendi javaslatot tett arra, hogy a képviselő-testület 
tartson szünetet.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az ügyrendi javaslatról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a testületi ülés szünetére vonatkozó ügyrendi javaslatot 5 igen, 
2 nem (Kovács Zsolt, Ötvös Attila) szavazattal és 2 tartózkodással (Szólláth Tibor, 
Tóth Imre) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr a szavazás eredményeképpen 15 perces szünetet 
rendelt el. 
 
TIZENKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az első 
lakáshoz jutók támogatásáról szóló 6/2018. (II. 23.) Önkormányzati Rendelet 
módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
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Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a módosítással az 
első lakáshoz jutók 500.000,- Ft összegű támogatása kérelmezhetővé válik azon párok 
számára is, akik közül az egyik fél még nem rendelkezik legalább egy éve 
Hajdúnánáson állandó lakóhellyel vagy munkahellyel. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló 6/2018. (II. 23.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

12/2019. (IV. 26.) Önkormányzati Rendelete 
 

az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló  
6/2018. (II. 23.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében és a lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 62. § (3) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében eljárva, Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) bekezdés e) pontjában biztosított 
véleményezési jogkörében eljáró képviselő-testületi bizottságok véleményének 
kikérésével az első lakáshoz jutók helyi támogatásáról a következőket rendeli el. 
 

1. § 
 

Az első lakáshoz jutók támogatásáról szóló 6/2018. (II. 23.) Önkormányzati Rendelet 
4. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
„(1)  A támogatás azon a város közigazgatási területén lakást építő vagy vásárló 

nagykorú kérelmezők részére nyújtható, akiknek egyike sem töltötte be a kérelem 
benyújtásának időpontjában a 35. életévét, és egyikük Hajdúnánás város 
közigazgatási területén legalább egy éve állandó bejelentett lakcímmel vagy 
munkahellyel rendelkezik és 

a) házastársi kapcsolatban élnek, vagy 
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b) élettársi kapcsolatban élnek és az élettársi kapcsolatban legalább egy 
gyermek született, akit közös háztartásukban nevelnek, vagy 

c) gyermekét egyedül neveli.” 
 

2. § 
 

(1) Ez a rendelet 2019. május 01-jén lép hatályba és az azt követő napon hatályát veszti. 
 

(2) E rendelet rendelkezéseit a hatálybalépésekor folyamatban lévő ügyekben is 
alkalmazni kell. 
 
 
Hajdúnánás, 2019. április 25. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző  

    
    

                                                                                                Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
TIZENHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 
21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a rendelet 2017-ben 
történt módosítása óta számos változás történt az önkormányzat tulajdonát képező 
ingatlanvagyont érintően, melyek átvezetése javasolt a rendelet mellékletében. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog 
gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló 
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előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet 
alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

13/2019. (IV. 26.) Önkormányzati Rendelete 
 

az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló  
21/2011. (X.25) Önkormányzati Rendelet módosításáról  

 
Hajdúnánás Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 
2011. évi CXCVI. törvény 5.§ (2) bekezdés c) pontjában és a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 109. § (4) bekezdésében és 143. § 
(4) bekezdés i) pontjában kapott felhatalmazás alapján, Magyarország Alaptörvénye 
32. cikk (2) bekezdésében és a helyi önkormányzatok és szerveik, a köztársasági 
megbízottak, valamint egyes centrális alárendeltségű szervek feladat- és hatásköreiről 
szóló 1991. évi XX. törvény 138. § (1) bekezdés j) pontjában meghatározott 
feladatkörében eljárva, Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének a 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) bekezdés e) pontjában biztosított 
véleményezési jogkörében eljáró képviselő-testületi bizottságok véleményének 
kikérésével a következőket rendeli el: 

1. § 
 

Az önkormányzati vagyonról és az arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló  
21/2011. (X.25.) Önkormányzati Rendelet (a továbbiakban: Rendelet)  
1.§ (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
„(1)  E rendelet hatálya kiterjed: 

a) az önkormányzat tulajdonában álló valamennyi (befektetett és forgó) 
eszközre, 

b) valamint az ezeket terhelő kötelezettségekre.” 
 

2. § 
 
A Rendelet 10. § (5) bekezdései helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„(5) Az önkormányzati vagyonról az (1) bekezdés a.) pontjában foglalt hasznosítása 

előtt az erre feljogosított társaság, vagy személy által értékbecslést kell 
készíttetni.” 

 
3. § 

 
A Rendelet 1., 2., és 3. mellékletei helyébe e rendelet 1., 2., és 3. mellékletei lépnek. 
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Záró rendelkezések 
 

4. § 

(1)  Ez a rendelet 2019. május 1. napján lép hatályba és az azt követő napon hatályát 
veszti. 

(2) Hatályát veszti a Rendelet 1.§ (2) bekezdése.  

Hajdúnánás, 2019. április 25. 

 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 

 
 
 
                   Tóth Imre 
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
TIZENNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjéről szóló 24/2004. (V. 3.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a tervezet szigorítást 
javasol a gyomos, rendezetlen ingatlanok tulajdonosaival szembeni fellépésre. A 
korábbi két felszólítás és 14 napos határidő egyszeri felszólításra módosul, így az 
ingatlantulajdonosokat rövidebb időn belül lehet szankcionálni, ha a 
kötelezettségüknek nem tesznek eleget. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy a bizottsági ülésen vita alakult ki közte 
és jegyző úr között arról, hogy februárban indokolt-e kényszerkaszálást végrehajtani 
úgy, hogy még nem is jogerős a határozat. Véleménye szerint minden olyan 
rendcsináló határozatot támogatni kell, ami szükséges, de a hatóságoknak óvakodniuk 
kell a túlkapásoktól. Elmondta, hogy február végén egy esetben ilyen módon kárt 
okozott a hatóság. Megkérdezte, hogy mivel a rendelet magánszemélyekre vonatkozik, 
mit fog tenni az önkormányzat, ha cégek telkén tapasztal gazzal benőtt, rendezetlen 
állapotot? 
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Kérdésben felvetette, hogy vajon az önkormányzat élen fog-e járni példamutatásban az 
ő területeit illetően? 
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy egyetért azzal, hogy képviselő úrral vita 
alakult ki közöttük. Dr. Éles András képviselő úr egy 2013 évben történt ügyet említ a 
testület előtt 2019-ben; ez nehezen értelmezhető. Elmondta az esethez kapcsolódóan, 
hogy a polgári jog szabályai szerinti tájékoztatást minden esetben megkapta az ügyben 
érintett fél. Tájékoztatást adott, miszerint az ügy iratait átnézte, és vitatja, hogy az 
önkormányzat az eljárás során végig jogtalanul járt el. Elmondta, hogy a rendelet 
hatálya egyértelműen nem kizárólag magánszemélyekre vonatkozik, felolvasta a 
rendelet ide vonatkozó részét. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy jegyző úr bizonyára nem jól hallotta, 
amit ő mondott, és tovább részletezte a 2013-ban történt ügyet, és vitatta az akkor 
történtek jogszerűségét. 
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy ebben az ügyben az első hibát nem az 
önkormányzat követte el, hanem az az ingatlantulajdonos, aki nem tartotta be az 
önkormányzat rendeletét. Az említett eset 2013-ban kezdődött, abban az időszakban, 
amikor ennek a rendeletnek a szabályait be kellett volna tartani. Elmondta, a 
rendeletnek megfelelően a közösségi érdek előtérbe került az egyéni érdekkel 
szemben, egyebekben az ügy további részleteit nem kívánja megvitatni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy érdemes erről az ügyről beszélni. Az 
önkormányzathoz tömegesen érkeznek a bejelentések gondozatlan, rendezetlen telkek 
állapotáról. Kijelenthető, hogy van a városnak egy olyan része, ahol az ottlakók 
semmibe veszik azt, hogy hogyan kellene, és hogyan lehetne együtt élni a 
környezetükkel. Megállapította, hogy létező probléma az is, hogy a téli időszakban 
egyesek a kályhákban szinte mindent elégetnek. Mindkét jelenség komoly 
egészségügyi kockázatot is jelent, egészségügyi problémákat okozhatnak a 
környezetükben élőknek. Elmondta, hogy indokolt elvárás, hogy ezek a jelenségek 
szabályozási keretek közé kerüljenek, és legyenek betartva, illetve betartatva. 
Egyetértett  Dr. Éles András képviselő úrral abban, hogy az önkormányzatnak élen kell 
járnia a példamutatásban, és tájékoztatást adott arról, hogy az önkormányzat 
intézményeinek épületei, illetve az önkormányzati lakások sorban, és folyamatosan 
felújításra kerülnek. Nem értett egyet azzal, hogy az említett 2013-as ügyben az 
önkormányzat követte volna el az első hibát, ugyanakkor elismerte, hogy egy 
köztisztviselő a határidő lejárta előtt két nappal szabálytalanul intézkedett.  
Megfontolásra érdemesnek tartotta azt, hogy önkormányzati képviselőként melyik 
oldalt képviseljük: a rendeletet, és annak betartását; vagy a rendeletet sértő, telkét 
gondozatlanul hagyó felet. Javasolta a képviselőknek, hogy a hiteltelenség elkerülése 
végett a rendelet oldalára álljanak. Elmondta, hogy az önkormányzat igyekszik a 
jogsértéseket megszüntetni, a Hivatalnak a rendeletet be kell tartatnia. 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy ahhoz, hogy egy közösség közösségi 
szinten tudjon élni, szabályozásra van szükség.  
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjéről 
szóló 24/2004. (V. 3.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
 Képviselő-testületének 

 
14/2019. (IV. 26.) Önkormányzati Rendelete 

 
a település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjéről szóló  

24/2004. (V. 03.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
  
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a környezet védelmének 
általános szabályairól szóló 1995. évi LIII. törvény 46. § (1) bekezdés c) pontjában 
foglalt felhatalmazás alapján, Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (2) bekezdésében 
meghatározott feladatkörében eljárva a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet 23. § (4) 
bekezdés e) pontjában biztosított véleményezési jogkörében eljáró képviselő-testületi 
bizottságok véleményének kikérésével a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 

(1) A település tisztaságáról, a közterületek és ingatlanok rendjéről szóló 24/2004. 
(V. 03.) Önkormányzati Rendelet (továbbiakban Rendelet) 11.§ (3) - (4) 
bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  

 
„(3) Ha a fű, vagy más gyomnövényzet magassága a (2) bekezdés alapján irányadó 
magasságot az ingatlan beépítetlen alapterületének több, mint 50% -án 
meghaladja, a közterület-felügyelet az állapot észlelésével egyidejűleg a 
helyszínen hagyott felhívással figyelmezteti az ingatlantulajdonost 
kötelezettségeire.  

 
 (4) Amennyiben a felhívásra az ingatlan tulajdonosa a kaszálási, gyommentesítési 
kötelezettségének nem tesz eleget, annak teljesítésére öt napos határidő tűzésével 
fel kell szólítani, egyidejűleg tájékoztatni kell a kaszálás, gyommentesítés 
elmaradása esetén alkalmazandó szankciókról.” 

(2) A Rendelet 11.§-a a következő (4a) bekezdéssel egészül ki:  
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    „(4a) Ha az ingatlan tulajdonosa a felszólítás kézhezvételét követő öt napon belül 
nem tesz eleget kötelezettségének, úgy költségére – közigazgatási bírság kiszabása 
mellett - a jegyző kényszerkaszálást rendel el.” 

 
2. § 

E rendelet 2019. május 15-én lép hatályba és az azt követő napon hatályát veszti. 
 
 
Hajdúnánás, 2019. április 26. 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 

 
                    
 
                     Tóth Imre 

      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
TIZENÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a lakossági 
önerő bevonásával megvalósuló út- és járdaépítésről szóló 3/2018. (I. 26.) 
Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az elmúlt év 
folyamán több lakossági megkeresés érkezett járdafelújítás kapcsán, azonban azon 
pályázati feltétel, miszerint a járdaszakasz hosszát útkereszteződéstől 
útkereszteződésig kell megvalósítani jelentős többletköltséget jelentett a kérelmezők 
részére, ezért a támogatást nem vette igénybe a lakosság.    
A rendelet módosítása lehetővé teszi, hogy a családi házas övezetben lakó pályázók 
által pályázni kívánt járdaszakasz az ingatlanuk utcafronti telekhatárától telekhatáráig 
tartson.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy ellentmondásos helyzetet eredményez 
az, hogy az ingatlanok előtti járdaszakaszok hossza nem egységes. Véleménye szerint 
átgondolatlan a rendelet, példaként a sarki telkek tulajdonosainak hátrányos helyzetét 
említette. Elmondta, hogy meglátása szerint az önkormányzatnak kedvezőbb ajánlatot 
kell tenni azért, hogy a lakosság fogékony legyen erre a lehetőségre. 
 



182 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy több mindenben egyetért, azzal 
azonban nem, hogy bárkit bármire kötelez ez a rendelet. Hangsúlyozta, hogy nincsen 
semmiféle kötelezettség, ez egy lehetőség. Elmondta, hogy látva az eddigi 
sikertelenséget, immár rövidebb járdaszakaszok tekintetében is adódna lehetőség 
támogatásra pályázni. Az önkormányzati támogatás kihasználása az egyének és a 
közösség egészének érdekét is szolgálja, példaként említette az üzletek előtti 
közterületeket, azok együttesen, - tulajdonos és önkormányzat összefogásával - történő 
rendbetételét. Elmondta, hogy az együtt gondolkodás minden esetben célravezetőbb. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy több, az elhangzottakhoz hasonló 
tapasztalatról szeretne hallani a rendeletek módosításáról szóló előterjesztésekkel 
kapcsolatban, hiszen így jobban megérthető, miért merült fel a módosítás 
szükségessége. 
 
Dr. Éles András képviselő úr a parkolási rendeletet hozta fel példaként, hogy már az 
alaprendelet elfogadásakor felmerült, hogy az nem lesz jó, és egy hónap múlva 
módosítani is kellett. Ezt a helyzetet látta megismétlődni a mostani rendeletmódosítás 
esetében is. Továbbra is fenntartotta azt a meglátását, hogy további kedvezményekre 
lesz szükség ahhoz, hogy ez a járdafelújítási rendelet meghozza a várt eredményeket. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy szerinte kötelessége a képviselő-
testületnek akképpen reagálnia a lakosság jelzéseire, hogy módosítja azt a rendeletet, 
amelynél felmerül annak szükségessége és indokoltsága. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a lakossági önerő bevonásával megvalósuló út- és járdaépítésről 
szóló 3/2018. (I. 26.) Önkormányzati Rendelet módosításáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát 8 igen és 1 nem (Dr. Juhász Endre) szavazattal elfogadta, és az 
alábbi rendeletet alkotta meg:  
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

15/2019. (IV. 26.) Önkormányzati Rendelete 
 

a lakossági önerő bevonásával megvalósuló út- és járdaépítésről szóló  
3/2018. (I. 26.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a közúti közlekedésről szóló 
1988. évi I. törvény 31. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. (1) 
bekezdés 2. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el. 
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1. § 
 

A lakossági önerő bevonásával megvalósuló út- és járdaépítésről szóló 3/2018. (I. 26.) 
Önkormányzati Rendelet 4. § (7) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
(7) Az útépítésben érdekeltek közül a járdaépítésben érdekelt családi házas övezetben 

lakó pályázók esetén, pályázati feltétel, hogy a pályázni kívánt járdaszakasz hossza 
az ingatlan utcafronti telekhatárától telekhatáráig tartson.  Társasházas övezetben 
lakó pályázók esetén minimum az épület előtti szakasz pályázható. 

 
2. § 

 
Ez a rendelet 2019. május 01-jén lép hatályba és az azt követő napon hatályát veszti. 
 
 
Hajdúnánás, 2019. április 25. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 
 

 
                              Tóth Imre 

         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
Szólláth Tibor polgármester úr felvetette azt a javaslatot, hogy a 19.) napirendi 
pontot tárgyalja meg hamarabb a képviselő-testület, azzal indokolva, hogy annak 
tárgyalásánál Kovács Zsolt képviselő úr jelen kíván lenni, de elfoglaltsága miatt 
távoznia kell a képviselő-testület üléséről. 
Ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát az általa elmondott javaslat elfogadása 
tárgyában. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a 19.) napirend pont korábban történő tárgyalását 9 igen 
szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
TIZENHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés Hajdúnánás 
Város Egészségkoncepciója - „Szalay terv” elfogadásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Kovács Zsolt 
egészségvédelmi tanácsnok által előterjesztett „Szalay terv”-et az Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 2018. november 26-án megtartott ülésén fogadta el. A tervet a 
2019. február 15-én megtartott fórumon megjelentek is elfogadták.   
Ahogy a terv összegzésében is megfogalmazásra került, az Önkormányzat és a testület 
elkötelezett a városunkban élő emberek egészségének megtartásában, annak 
fejlesztésében. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Kovács Zsolt képviselő úr kiegészítette az előterjesztést azzal, hogy hangsúlyos az 
önkormányzat szerepvállalása az egészségügyi tervben, és hogy az elkészült terv 
későbbi pályázatokhoz csatolható alapdokumentumként. Ismertette, hogy a 
háromgenerációs pályázat benyújtása sikeres volt. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, hogy az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság már nem egyszer tárgyalta a „Szalay terv”-et. A terv 
leghasznosabb tulajdonságaként említette, hogy későbbi pályázatokhoz 
alapdokumentumként szolgál, segíti azok elkészítését. Mindenkinek köszönetet 
mondott, aki részt vett a koncepció elkészítésében. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy komoly munkának tartja az elkészült 
tervet. Köszönetet mondott mindenkinek, aki hozzájárult az anyag elkészítéséhez. Az 
egy napos nappali kórházi ellátás fejezethez kapcsolódóan sajnálatát fejezte ki, hogy 
ennek a finanszírozása az önkormányzat legjobb szándéka ellenére sem tartható fenn. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a terv arról szól, hogy egy belátható 
időn belül hová szeretnénk eljutni. A jövőre nézve nagyon messzemenő 
következtetéseket kár volna levonni. Megjegyezte, hogy az a tendencia vált 
felismerhetővé, hogy a betegek ellátását próbálják a kórházakból az orvosok irányába 
terelni, hiszen a kórházi ellátás a legdrágább ellátási forma. Elmondta, hogy 
szerencsésnek tartja azt, hogy Hajdúnánás nem küzd orvoshiánnyal. Fontos lépésként 
tekintett arra, hogy létrejött a praxisközösség, hogy a Tüdőgondozó be fog kerülni a 
rendelő épületébe, továbbá a Gyermekegészségügyi Centrum létrehozására, a 
folyamatos fejlődésre. Mindenkinek köszönetet mondott, aki részt vett a terv 
elkészítésében.  
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, szavazást rendelt el az előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás Város Egészségkoncepciója - „Szalay terv” 
elfogadásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:  
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106/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánás Város 
Egészségkoncepciója - „Szalay terv”-et az előterjesztés melléklete szerint elfogadta. 
 
A képviselő-testület a „Szalay terv” elkészítéséért köszönetét fejezi ki Kovács Zsolt 
egészségvédelmi tanácsnoknak és a közreműködő személyeknek. 
 
Felkéri a polgármestert a határozatból adódó feladatok végrehajtására. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester  
Határidő: 2019. április 30. 

 
                      Tóth Imre 
           jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
TIZENHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 
Előadó: Dr. Kiss Imre jegyző 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
(Kovács Zsolt képviselő úr távozott a képviselő-testületi ülésről, így a testület 8 fővel 
folytatta tovább a munkáját.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az Európai 
Parlamenti választások előkészítéseként felülvizsgáltuk a szavazatszámláló 
bizottságok létszámát.  A bizottságok megválasztása óta 22 tag megbízatása szűnt meg 
különböző okok miatt, melyre tekintettel új tagok megválasztása vált szükségessé. A 
testület 2 tag és 20 póttag megválasztásáról dönt. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
 (A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak 
megválasztásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta:  
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107/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a választási 
eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdésében biztosított hatáskörében, 
a Hajdúnánás városban kialakított 18 szavazókörben működő szavazatszámláló 
bizottságokba az alábbi választópolgárokat tagként, illetve póttagként megválasztja: 
 

Tagok:  
1. Pásztor Valéria Kossuth u. 11. I/2. 
2. Kissné Semsei-Tóth Mária Béke u. 55. 

 
Póttagok:  

1. Nagy Jánosné Mátyás k. u. 19. 
2. Fodorné Hadházi Judit Dobó I. u. 11. 
3. Péntek Istvánné Csiha Győző u. 27. 
4. Józsi-Tóth Éva Nyíregyházi u. 15/a.  
5. Csorvásiné Jánvári Tímea Arany János u. 3. 
6. Pókné Oláh Anikó Korponai u. 6/c. 
7. Izsoó Alexandra Óvoda u. 20. I/4. 
8. Pálmainé Magoss Judit Batthyány u. 3. 
9. Tóthné Éles Kata Szabadság u. 24. 
10. Vitéz-Váradi Rita Ady Endre krt. 39. IV/13. 
11. Jantek Viktória Hunyadi u. 63. 
12. Molnár Csabáné Pázsit u. 4. 
13. Katonka Sándorné Hajdú u. 51. 
14. Balázs Andrásné Mártírok útja 9. III/11. 
15. Reszeginé Szoboszlai Nóra Móricz Zsigmond u. 7. 
16. Bogdán Renáta Hadnagy u. 47. 
17. Jámbor Tibor Perczel u. 8. 
18. Jámbor Tamás Perczel u. 8. 
19. Seres-Nagy Ágnes Maghy Zoltán u. 6. 
20. Jónáné Sebők Valéria Honfoglalás u. 19/a.   

 
 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozattal kapcsolatos további intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 
 
Felelős:  Dr. Kiss Imre jegyző 
Határidő: folyamatos 

 
                      Tóth Imre 
           jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
TIZENNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
költségvetési intézmények 2018. évi pénzügyi-gazdasági ellenőrzésének 
tapasztalatairól  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a költségvetési 
szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló kormányrendelet 
alapján a polgármester a tárgyévre vonatkozó éves ellenőrzési jelentést, valamint a 
helyi önkormányzat által alapított költségvetési szervek éves ellenőrzési jelentései 
alapján készített éves összefoglaló ellenőrzési jelentést - a tárgyévet követően, a 
zárszámadási rendelettervezettel egyidejűleg - a képviselő-testület elé terjeszti 
jóváhagyásra. Ennek megfelelően a belső ellenőrök elkészítették éves jelentésüket. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy a gyermekétkeztetéssel kapcsolatban a 
hiányzások visszaigazolására valamilyen rendszer szintű probléma lehet, ami nem 
derül ki az előterjesztésből. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy örül annak, hogy jelentős 
hiányosságot megállapító megjegyzést nem tartalmaz az előterjesztés. A Bódi Judit 
képviselő asszony által felvetettre, a feltárt hiányosságokra intézkedési terv készül. 
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a Bódi Judit képviselő asszony által feltett 
kérdés felmerült a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén is, ahol a belső ellenőr 
elmondta, hogy az elmúlt évekhez képest már jelentős előrelépés történt a hiányzások 
kezelése tekintetében. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 

(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 

A képviselő-testület a költségvetési intézmények 2018. évi pénzügyi-gazdasági 
ellenőrzésének tapasztalatairól szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
108/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati fenntartású 
költségvetési intézményeknél és a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft-
nél a 2018. évben végzett pénzügyi-gazdasági ellenőrzések tapasztalatairól készült éves 
ellenőrzési jelentést elfogadja. 
 
Felelős:    - 
Határidő: - 

                          Tóth Imre 
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
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TIZENKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
Versenytárgyalási Szabályzat és a Pályázati Szabályzat módosításáról és egyéges 
szerkezetbe foglalásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális; 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a 130/2012 számú 
Határozattal elfogadott Versenytárgyalási Szabályzat és a 131/2012. számú 
Határozattal elfogadott Pályázati Szabályzat rendelkezéseinek egységesítése, 
könnyebben alkalmazhatóbbá tétele érdekében egységes szerkezetbe foglalva, 
kiegészítve javasolt elfogadni a Versenyeztetési Szabályzatot. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Versenytárgyalási Szabályzat és a Pályázati Szabályzat 
módosításáról és egyéges szerkezetbe foglalásáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
109/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánási Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a „Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat Versenyeztetési Szabályzat”-át az előterjesztés melléklete szerint elfogadja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:   2019. május 1. 

 
 
                  Tóth Imre 
        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
HUSZADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a Hajdúnánás 
Város főépítészi feladatok ellátásáról szóló megbízási szerződésről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy Marosán Andrea 
főépítész kezdeményezte új megbízási szerződés előkészítését, mivel korábban egyéni 
vállalkozóként látta el feladatai, a módosítást követően pedig, mint a FŐÉP-MA Kft. 
képviselője. A megbízott vállalkozási formáján túl a megbízási szerződésben foglaltak 
nem változnak. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás Város főépítészi feladatok ellátásáról szóló 
megbízási szerződésről szóló előterjesztés határozati javaslatát 7 igen és 1 nem  
(Dr. Éles András) szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
  
110/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 403/2013 (X. 31.) számú 

Képviselő-testületi Határozata alapján főépítészi feladatainak ellátására  
Marosán Andrea, 4024 Debrecen, Zöldfa út 10. B. lépcsőház 1/18. szám alatti lakossal 
2013. november 30-án határozatlan időre kötött megbízási szerződést közös 
megegyezéssel 2019. március 31-vel megszünteti. 

2. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról 
és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 6/A. § (3) bekezdésében, valamint a 
településkép védelméről szóló 2016. évi LXXIV. törvényben foglaltakra tekintettel a 
települési főépítészi feladatok ellátására a FŐÉP-MA Korlátolt Felelősségű Társaság 
(Cég képviselőjének neve: Marosán Andrea, Székhely: 4400 Nyíregyháza, Lengyel utca 
60. sz., Cégjegyzékszám: 15-09-0865125) az előterjesztés melléklete szerint megbízási 
szerződést köt 2019. április 1-től határozatlan időre. 

 
Felkéri a polgármestert, hogy a határozatból adódó szükséges intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 
 

Felelős:        Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:    2019. április 30. 

 

 
          Tóth Imre 

     jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HUSZONEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Hajdúnánási Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között létrejött együttműködési megállapodás módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi, és Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy Csiki Juliánna, a 
Hajdúnánási Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke a 4080 Hajdúnánás, Kisfaludy 
u. 15. szám alatti ingatlan vonatkozásában megkötött együttműködési megállapodás 
módosítását kérelmezi a kizárólagos használat megszüntetésével. Ennek oka, hogy a 
Komp Egyesület is használni kívánja a külön bejárattal rendelkező, 2 helyiségből álló 
ingatlant.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Hajdúnánási Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között létrejött együttműködési megállapodás 
módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta:  
 
111/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
és a Hajdúnánási Roma Nemzetiségi Önkormányzat között a 2014. november 28. napján a 
336/2014. (XI. 27.) számú Képviselő-testületi Határozat alapján létrejött, majd a  
66/2018. (III. 29.) Képviselő-testületi Határozat alapján módosított együttműködési 
megállapodás módosítását az előterjesztés melléklete szerint elfogadja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy Hajdúnánási Roma Nemzetiségi Önkormányzat  
(4080 Hajdúnánás, Kisfaludy u. 15. szám) elnökének értesítéséről gondoskodjon, 
felhatalmazza továbbá az együttműködési megállapodás módosításának aláírására, 
valamint felkéri az aláírt megállapodás Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal  
(4024 Debrecen, Piac u. 54.) részére történő megküldésére. 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 05. - értesítésre 
 2019. május 10. - együttműködési megállapodás megkötésére 
 2019. május 20.  - megállapodás Kormányhivatal részére történő megküldésére 
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          Tóth Imre 

     jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
HUSZONKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4028 Debrecen, Simonyi u. 14. szám) támogatási 
kérelméről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Egészségügyi és Szociális 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a fogyatékosok 
nappali ellátása kötelező önkormányzati feladat tárgyi feltételeinek kialakítására a 
Baptista Tevékeny Szeretet Misszió céltámogatási kérelmet nyújtott be. A Misszió 
tulajdonában lévő épület villámvédelmi rendszerének kiépítéséhez járul hozzá a 
testület a támogatással. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4028 Debrecen, Simonyi u. 
14. szám) támogatási kérelméről szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
112/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás 
átadásáról-átvételéről szóló 32/2014. (XI. 28.) Önkormányzati Rendelet 2.§ (3) bekezdés  
a) pontja szerinti céljellegű támogatás nyújt a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió  
(4028 Debrecen, Simonyi u. 14.) részére a kérelmező tulajdonában lévő, 4080 Hajdúnánás, 
Dorogi utca 51. száma alatti ingatlan villámvédelmi rendszerének kiépítési költségeihez. 
 
A képviselő-testület az összesen 1.425.123,- Ft összegű támogatást az önkormányzat  
2019. évi költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntéséről a Baptista Tevékeny Szeretet 
Missziót értesítse, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírására. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 20. 
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          Tóth Imre 

     jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
HUSZONHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
Hajdúnánás Város tervezett monográfiájának költségeiről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a testület Hajdúnánás 
monográfiájának elkészítéséről hozott döntést márciusban. Az előkészítő munkálatokat 
megkezdtük és a személyi juttatások tervezése befejeződött.  Várhatóan 2,1 millió Ft 
szükséges a szerzői és szerkesztői díjakra, melynek fedezetét biztosítani szükséges.  
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület Hajdúnánás Város tervezett monográfiájának költségeiről szóló 
előterjesztés határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
113/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Hajdúnánás Város tervezett 
monográfiájának költségeiről szóló előterjesztést megismerte, azt elfogadja.  
 
A monográfia elkészítésének személyi kiadásaira 2.100.000 Ft keretösszeget irányoz elő a 
2019. évi költségvetés általános tartaléka terhére. 
 
Továbbra is kéri a polgármestert, hogy a kiadvány tervezett költségvetésének 
elkészítéséről, pályázati lehetőségek, külső források felkutatásáról gondoskodjon, és azt 
terjessze a képviselő-testület elé elfogadásra.  
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 20. 
 

          Tóth Imre 
     jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HUSZONNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés civil 
szervezetek támogatásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi, és Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatát javaslattal elfogadásra 
javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az államháztartáson 
kívüli forrás átadásáról-átvételéről szóló rendeletben foglaltaknak megfelelően négy 
alapítvány nyújtott be támogatás iránti kérelmet. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Ötvös Attila képviselő úr ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát. 
 
Tóth Imre képviselő úr ismertette a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
javaslatát. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a civil szervezetek támogatásáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát a javaslatokkal együtt 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
114/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi civil szervezetek kérelmét 
megismerve támogatást biztosít a következők szerint: 
 
 

Ssz. Pályázó neve Pályázó címe Pályázott cél 
Támogatási 
pénzösszeg 

1. 
Bocskai István 
Alapítvány 

4080 Hajdúnánás, 
Magyar utca 104. 

Diáksport versenyek 
díjazása, szervezési 
költségek, versenyek 
lebonyolításához szükséges 
kis értékű ezközök. 

350.000 

2. 
Gábor József 
Kulturális Alapítvány 

4080 Hajdúnánás, 
Nikodémusz I. utca 
15. 

„Versvarázs” – versmondó 
találkozó szervezése (2019. 
november 22.) 

55.000 

3. 
Kisebbségekért – Pro 
Minoritate Alapítvány  

1055 Budapest, Falk 
Miksa u. 6. V/10. 

XXX. Bálványosi Nyári 
Szabadegyetem és 
Diáktábor - Tusványos 

100.000 
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4. 
Tedej Lakosságának 
Egészségügyi 
Ellátásáért Alapítvány 

4085 Hajdúnánás-
Tedej, Fő út 9. 

nyári gyermekmegőrző 
szervezése Hajdúnánás-
Tedejen (fejlesztő 
programokkal, 
kirándulásokkal, 
nyárbúcsúztató 
rendezvénnyel) 

150.000 

 
A képviselő-testület az összesen 655.000,- Ft összegű támogatást az önkormányzat 2019. évi 
költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja. 

 
Felkéri a polgármestert, hogy a képviselő-testület döntéséről a fenti civil szervezeteket 
értesítse, valamint felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 31. 
 

                                                                                                 Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
HUSZONÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Tájékoztató Hajdúnánás 
közvilágítás korszerűsítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A tájékoztatót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Városfejlesztési Bizottságok a 
tájékoztató határozati javaslatait elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az önkormányzat 
közfeladatként üzemeltetni köteles a város közvilágítási hálózatát és várhatóan a 
közvilágítási villamos energia alapdíj rohamos növekedését követően a jövőben egyre 
nagyobb terhet ró az Önkormányzat részére.  
Az elavult közvilágítási aktív elemeket érdemes lenne korszerű LED-es technológiára 
cserélni, melynek köszönhető költségmegtakarítás lehetővé tenné a beruházási 
költségek kizárólag az elérendő megtakarításból történő refinanszírozhatóságát. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.  
Elmondta, hogy már több cég vizsgálta a közvilágítást, illetve a cserére nézve több 
ajánlatot is kaptak. A szakemberek tájékoztatása szerint a mostani világítási elemek 
hosszútávon már gazdaságosan nem üzemeltethetőek. A leszerelést követően még 
ugyan használhatóak, de egyébként veszélyes hulladéknak számítanak. Felmerült az is, 
hogy akár testvérvárosnak ajándékozhatóak ezek az elemek, de ez a lehetőség még 
nem került alapos kivizsgálásra. Elmondta, hogy az elképzelés szerint olyan komplex 
közbeszerzés kerül kiírásra, amely egyaránt vonatkozik cserére, karbantartásra és 
üzemeltetésre. Jelen tájékoztató elfogadása ennek a közbeszerzésnek az előkészítését 
teszi lehetővé. 
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Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy ezt a döntést a képviselő-testület eddigi 
legnehezebb döntésének tartja. Megjegyezte, hogy Polgármester úr érveit könnyű 
elfogadni, de a pozitív döntés nagy kockázattal jár. Ismertette fenntartásait a 
közbeszerzéssel, illetve a LED-es világítással kapcsolatban. Elmondta, hogy érzi a 
döntés felelősségét, de tart a következményektől. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az önkormányzatot a közvilágítással 
kapcsolatban megkereső cégek egyike a Mezei-Vill Kft., akik Hajdú-Bihar megyei 
székhelyűek. Ez a cég garanciákkal dolgozik, és az Ady Endre körúton már a korábbi 
útfelújítás során általuk felszerelt LED-es közvilágítás üzemel, amire eddig nem 
érkezett panasz. Elmondta, hogy megérti Dr. Éles András képviselő úr aggodalmát, és 
a döntést fontosnak tartja. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy az elhangzottak után, megismerve 
ezeket a tényeket, azt gondolja, hogy ez a cég már bizonyított. 
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy a kandeláberek megtartását fontosnak 
tartja, ezért azok megtartását javasolja belefoglalni a majdani nyertes céggel kötendő 
megállapodásba. 
  
Mivel a tájékoztatóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a tájékoztató határozati 
javaslatairól. 
 
(A szavazásokban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás közvilágítás korszerűsítéséről szóló tájékoztató első 
határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  
 
115/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § 1.) bekezdés alapján úgy 
dönt, hogy Hajdúnánás város közvilágítását korszerűsíti. 
 
A képviselő-testület megindítja a szakmai előkészítő munkákat és a közbeszerzési eljárást, 
mely beszerzés tárgya tartalmazza a meglévő közvilágítási lámpatestek leszerelésének és 
korszerű lámpatestek felszerelésének kivitelezési munkáit, az engedélyezési 
tervdokumentáció készítését és az engedélyeztetést, az üzemeltetés és karbantartásra 
vonatkozó feladatellátást, továbbá a fejlesztés ESCO finanszírozására vonatkozó 
konstrukcióit. 
 
Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére és a képviselő-testület 
hatáskörébe tartozó döntések szükség szerinti előterjesztésére. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. szeptember 31. 
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A képviselő-testület a Hajdúnánás közvilágítás korszerűsítéséről szóló tájékoztató 
második határozati javaslatát 8 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta:  
 
116/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország gazdasági 
stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény, valamint az adósságot keletkeztető 
ügyletekhez történő hozzájárulás részletes szabályairól szóló 353/2011. (XII. 30.) 
Kormányrendelet 5. § (1) bekezdése szerint kérelmet nyújt be az adósságot keletkeztető 
ügylethez a Kormány részéről történő előzetes hozzájárulás iránt. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a kérelem benyújtásáról gondoskodjon. 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. május 31. 

                                                                                                         
Tóth Imre 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
HUSZONHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
létesítendő csarnok pályázati úton történő hasznosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és Városfejlesztési Bizottságok az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy 2017. május 
hónapban elnyert „Ipari terület fejlesztése Hajdúnánáson” című pályázat keretén belül 
lehetősége nyílik az Önkormányzatának a kialakításra kerülő ipari park területén egy 
kb. 300 m2 alapterületű egyhajós csarnokszerkezetű csarnok építésére.  
Az épület ipari területen belüli telepítési helyéről, befoglaló méreteiről, 
tömegképzéséről a tervezés elvi szakaszában egyeztetés szükséges a hasznosítási 
pályázatot elnyert, leendő bérlővel.   
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
700 Ft+Áfa/m2 áron javasolja meghatározni a kiinduló licitárat. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy tájékozódott, és a környékbeli, hasonló 
adottságú épületek bérleti díja 500-1500 Ft+Áfa/m2 ár körül mozog. Elmondta, hogy 
már a bizottsági ülésen tett javaslatot, és ezt most is megtette: 1000 Ft+Áfa/m2    
kiinduló licitárat javasolt.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az elhangzott bizottsági, illetve a 
képviselői javaslattal is egyetért. Mégis a 700 Ft+Áfa/m2 kiinduló licitárat javasolja 
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elfogadásra abból a megfontolásból, hogy a magasabb kiinduló árra nem biztos, hogy 
érkezik ajánlat. Elmondta, hogy országszerte általános tendencia, hogy a településre 
érkező cégektől nem a bérleti díjak, hanem az adók szempontjából várható jelentősebb 
bevétel. A bizottsági javaslat szerinti kiinduló licitár alapján havi 210.000 Ft+áfa 
bevétel keletkezne, ami véleménye szerint korrekt bevétel. Elmondta, hogy a cél, hogy 
az épülő csarnok ne üresen álljon, ezért az alacsonyabb kiinduló licitárat támogatja. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy a betelepülő BMW céggel kapcsolatos 
beruházási reményeket túlságosan optimistának tartja. Véleménye szerint a piac 
megélénkülése nem az ipari szektorban, hanem a lakáspiacon fog jelentkezni.  
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
volt, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az elhangzott két 
javaslatról. 
 
Először Dr. Éles András képviselő úr 1000 Ft+Áfa/m2 kiinduló licitár javaslatáról 
rendelt el szavazást. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a létesítendő csarnok pályázati úton, 1000 Ft+Áfa/m2 kiinduló 
licitárral történő hasznosításáról szóló előterjesztés javaslatát 2 igen (Dr. Éles András, 
Bódi Judit), 1 nem (Nagyné Juhász Krisztina) szavazattal és 5 tartózkodással nem 
fogadta el.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a bizottsági javaslat szerinti 
összegről, a 700 Ft+Áfa/m2 kiinduló licitárról. 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a létesítendő csarnok pályázati úton, 700 Ft+Áfa/m2 kiinduló 
licitárral történő hasznosításáról szóló előterjesztés javaslatát 6 igen, 1 nem (Dr. Éles 
András) szavazattal és 1 tartózkodással (Bódi Judit) elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
117/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és az 
arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 
10. § alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat a tulajdonában lévő ipari területen  
épülő ipari csarnokát versenyeztetési eljárás keretében történő bérbeadás útján kívánja 
hasznosítani 700,- Ft + Áfa/m2 kiinduló licitár meghatározásával. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon, 
valamint felhatalmazza az előszerződés aláírására. 
 
Felelős:      Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2019. május 15.  - a pályázati kiírás megjelentetésére 
                   2019. június 30.  - az előszerződés megkötésére 
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                                                                                               Tóth Imre 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
HUSZONHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 4080 
Hajdúnánás, Mártírok útja 3. 1/5. szám alatti önkormányzati tulajdonú ingatlan 
értékesítéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatának A./ változatát elfogadásra 
javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy a Mártírok útja 3. 
1/5. szám alatti önkormányzati lakás megüresedett. Az önkormányzati tulajdonban 
lévő lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló Önkormányzati Rendelet lehetőséget 
ad arra, hogy a lakást üres állapotában is értékesítése az önkormányzat. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a 4080 Hajdúnánás, Mártírok útja 3. 1/5. szám alatti 
önkormányzati tulajdonú ingatlan értékesítéséről szóló előterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatát 7 igen szavazattal és 1 tartózkodással (Dr. Éles András) 
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 
118/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonban lévő 
lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló 26/2017. (XII. 20.) Önkormányzati Rendelet 
alapján, a Kulcsár Bt. (4031 Debrecen, Bojtorján u. 3.) által felértékelt 2832/2/A/20 
helyrajzi számú „lakás” megnevezésű, természetben a 4080 Hajdúnánás, Mártírok útja 3. 
1/5. szám alatti 54 m2 alapterületű önkormányzati ingatlan forgalmi értékét 6.790.000,-Ft 
értékben jóváhagyja, és nyilvánosan meghirdetett versenytárgyalás útján értékesíteni 
kívánja azt. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázati felhívás megjelenítéséről és a határozattal 
kapcsolatos intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2019. április 30. – a pályázati felhívás megjelenítésére 
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                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
HUSZONNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
önkormányzati ingatlan üres, beköltözhető forgalmi értékének jóváhagyásáról és a 
vételár megállapításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; Egészségügyi és Szociális 
Bizottságok az előterjesztés határozati javaslatának A./ változatát elfogadásra 
javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az elmúlt időszakban 
egy önkormányzati lakás vonatkozásában nyújtott be vásárlási szándéknyilatkozatot a 
bérlő a Vagyoncsoportnál, mely szerint elővásárlási joggal rendelkezőként szeretne 
önkormányzati lakást vásárolni. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az önkormányzati ingatlan üres, beköltözhető forgalmi értékének 
jóváhagyásáról és a vételár megállapításáról szóló előterjesztés határozati javaslatának 
A./ változatát 7 igen szavazattal, és 1 tartózkodással (Dr. Éles András) elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:  
 
119/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonú lakások és 
nem lakás céljára szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 26/2017. (X. 27.) 
Önkormányzati Rendelet alapján értékesíteni kívánja a Hajdúnánás, Belterület 2832/9/A/32 
helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, Ady Endre krt. 35. fszt. 2. ajtó szám alatti 
ingatlant, és a Kulcsár Bt. (4031 Debrecen, Bojtorján u. 3.) által felértékelt önkormányzati 
ingatlan forgalmi értékét az alábbiak szerint hagyja jóvá, és állapítja meg a vételárat: 
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Alapterület 
(m2) 

Szobák 
száma 

Komfortfokozat 
Alapterületi 

ár 
(Ft/m2) 

Megállapított 
forgalmi 
érték (Ft) 

Értéknövelő 
beruházás 
értéke (Ft) 

Megállapított 
fogalmi érték – 

Értéknövelő 
beruházás 

értéke 
(Ft) 

Vételár 
(Ft) 

41 1 összkomfortos 125.833 5.160.000 - 5.160.000 4.902.000 

 
Felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzati tulajdonú lakások és nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek elidegenítésének szabályairól szóló 26/2017. (X. 27.) Önkormányzati 
Rendelet alapján a határozattal kapcsolatos intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2019. május 15. 
 

                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
HUSZONKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának módosításáról  
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összegzésében elmondta, hogy az elektronikus 
ügyintézés folyamatos kiterjesztésének eredményeként a közbeszerzések intézése is 
elektronikusan történik. A közbeszerzési törvény előírja az önkormányzatok számára, 
hogy a közbeszerzések egységes felületen történő kezelésének helyi szabályait a 
közbeszerzési szabályzatban határozzák meg. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés.   
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Közbeszerzési 
Szabályzatának módosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta:  
 
120/2019. (IV. 25.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 
CXLIII. törvény 27. § (1) bekezdésében foglaltakra tekintettel, a Hajdúnánás Város 
Önkormányzat 133/2012. (III. 29.) számú Képviselő-testületi Határozatával elfogadott, a 
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354/2012. (IX. 13.) számú, és a 65/2015. (III. 26.) számú Képviselő-testületi 
Határozatokkal módosított Közbeszerzési Szabályzatát (a továbbiakban: Szabályzat) az 
alábbiak szerint módosítja:  

 
1. A Szabályzat az alábbi fejezettel kiegészül: 

„XIII. Az elektronikus közbeszerzési rendszer (EKR) 
 
1. Az ajánlatkérő és a gazdasági szereplők között a közbeszerzési eljárással 

kapcsolatos írásbeli kommunikáció – ha a Kbt-ből, vagy az elektronikus 
közbeszerzés részletes szabályait meghatározó rendeletből más nem következik – 
elektronikus úton, az EKR-ben történik.  

 
2. Az EKR használatához a rendszerben az arra jogosult személy részéről történő 

regisztráció szükséges. A regisztráció egységes, ugyanazon természetes személy 
vagy jogi személy egy regisztrációval rendelkezhet.  

 
3. A közbeszerzési eljárások során az EKR-ben az ajánlatkérő nevében teljes jogkörrel 

az ajánlatkérő által kijelölt személy, a superuser jár el.  
 
4. Az Ajánlatkérő nevében eljáró superuser: Szólláth Tibor polgármester. 

Jogosultsága: szervezet szintű szerepkör. 
 

5. Az ajánlatkérő EKR-ben történő regisztrációjával, illetve az EKR ajánlatkérő 
nevében történő alkalmazásával, valamint az EKR alkalmazásával kapcsolatos 
valamennyi hozzáférési jogosultság további személyeknek, szervezeteknek történő 
adásával kapcsolatban (az Ajánlatkérő szuperusereként) jogosultsággal rendelkezik 
a polgármester. 

 
6. A superuser köteles az ajánlatkérő adatait rögzíteni.  
 
7. A superuser jogosult az ajánlatkérő által meghatározott munkavállalókat, egyéb 

személyeket, ill. az eljárásban közreműködő felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadót az EKR-ben az adott eljáráshoz elektronikusan hozzárendelni. Az 
eljárásban résztvevőknek, az eljárásban betöltött feladatukhoz mérten a megfelelő 
szervezet szintű, eljárás szintű szerepköröket, valamint – az erre jogosultnak - a 
Faksz ellenjegyzési jogosultságot kiosztani.  

 
8. Az EKR-ben szereplő adatokat legalább a Kbt. 46. § (2) bekezdésben 

meghatározott időtartam alatt – amennyiben jogszabály hosszabb iratmegőrzési időt 
ír elő, az előírt hosszabb időtartam alatt – meg kell őrizni.  

 
9. Az EKR gondoskodik valamennyi, a rendszerben lefolytatott eljárási cselekmény 

naplózásáról. A naplózott adatállomány bejegyzéseit védeni kell az arra 
jogosulatlan személy általi hozzáféréstől, törléstől, ill. biztosítani kell, hogy a 
napló tartalma a Kbt. 46.§ (2) bekezdése szerinti időtartam alatt – amennyiben 
jogszabály hosszabb iratmegőrzési időt ír elő, az előírt hosszabb időtartam alatt – 
a jogosult számára megismerhető és értelmezhető maradjon. A Közbeszerzési 
Hatóság, a Gazdasági Versenyhivatal és a jogszabályban az adott eljárás 
ellenőrzésére feljogosított szerv, valamint jogorvoslati kérelem vagy hivatalbóli 
kezdeményezés benyújtása esetén a Közbeszerzési Döntőbizottság és az eljáró 
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bíróság a közbeszerzési eljárás iratait az EKR-ben megtekintheti. Az iratokhoz 
való elektronikus hozzáférést a superuser köteles az erre jogosult szervnek 
biztosítani.  

 
10. A superuser vagy az arra meghatalmazott személy, ill. felelős akkreditált 

közbeszerzési szaktanácsadó – az ellenőrzésre jogosult hozzáférése és az eljárás 
iratainak az EKR-ben való elektronikus megőrzése érdekében – köteles az eljárás 
előkészítése körében keletkezett iratokat, valamint a részvételi jelentkezések és 
ajánlatok bírálata és értékelése során keletkezett dokumentumokat, vagy azok 
egyszerű elektronikus másolatát az EKR-be feltölteni az adott eljárás 
dokumentumai közé. A felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó köteles 
továbbá az EKR-ben minden eljárási cselekményt elvégezni, ami az adott 
közbeszerzési eljárással kapcsolatban szükséges. 

 
11. Részvételre vagy ajánlattételre a közbeszerzési eljárásokban csak olyan gazdasági 

szereplő hívható fel, amely regisztrált az EKR-ben.  
 
12. Az ajánlatkérő, ill. az általa megbízott személy köteles az eljárás előkészítése 

körében a Kbt. 28. § (2) és (4) bekezdésében foglalt iratokat, valamint a részvételi 
jelentkezések és ajánlatok bírálata és értékelése során keletkezett 
dokumentumokat, vagy azok egyszerű elektronikus másolatát az EKR-be 
(különösen bírálóbiztottsági jegyzőkönyvek, értékelés dokumentumai) is feltölteni 
az adott eljárás dokumentumai közé a jogszabályban meghatározott formában.”  

 
2. A Szabályzat „XIII. Hatályba léptető és záró rendelkezések” fejezet száma „XIV.” 

fejezetszámra módosul. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a Szabályzat módosításáról az érintetteket tájékoztassa, 
illetve gondoskodjon a módosított szabályzatnak a város honlapján történő 
megjelentetéséről. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2019. május 15. 
 

                                                                                               Tóth Imre 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
Szólláth Tibor polgármester úr a továbbiakban megadta a lehetőséget a 
képviselőknek kérdések, észrevételek, hozzászólások megtételére.  
 
Buczkó József képviselő úr megkérdezte, hogy a Magyar utcai kisköz ügyében 
történt-e és milyen elmozdulás. További kérdése volt, hogy az autóbuszok számára 
alkotott közterület használati rendet hogyan sikerül alkalmazni, mert ebben a témában 
komoly gondokat jeleznek a körzetében.  
 
Dr. Kiss Imre jegyző úr elmondta, hogy a Magyar utcai és egy másik kisköz ügyét az 
Iroda vizsgálja, a költségvetés elfogadásra került, a műszaki tartalom meghatározása 
folyamatban van. A rendelet nehézgépjárművek parkolására vonatkozik, az említett 
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problémáról tud a Hivatal is. Ismert az eset és a Hivatal részéről már lépések is 
történtek az ügyben. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, hogy már az előző képviselő-testületi ülésen 
kértek egy kimutatást a folyamatban lévő pályázatok állásának kimutatásáról, ezt 
ismételten kérte. Elmondta, hogy nagyon pozitív, hogy a balmazújvárosi út felújítása 
folytatódik, és ugyan ideiglenes jelleggel, de a Tedej felé vezető út kátyúiból is 
kerültek kijavításra. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy május hónapban lesz egy olyan 
alkalom, ahová valamennyi képviselőt meghívnak, és tájékoztatást adnak számukra a 
pályázatok állásával kapcsolatban. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, hogy egyik képviselő-társunk már közel két 
hónapja nem tud részt venni a képviselő-testület ülésein. Számára üzente a televízió 
közvetítésen keresztül, hogy várják őt vissza. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, hogy a Dr. Kiss Imre jegyző úr által 
említett másik kisköz, aminek a járhatóvá tétele folyamatban van, az a Bethlen Gábor 
utcai kisköz. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy ma érkezett egy meghívó a 
képviselő-testületnek címezve, a Berettyóújfalui Szakképzési Centrum Csiha Győző 
Szakgimnázium és Szakközépiskola részéről. A 2019. május 4-én 9:00 órára ballagási 
ünnepségre hív meg minden képviselőt igazgató asszony. Elmondta, hogy jövő héten 
vasárnap Pille futás lesz a városban. Felkérte a város lakosságát, hogy minél többen 
vegyenek részt ezen az eseményen, támogassák ezt a kezdeményezést. Ismertette, 
hogy május 11-én kihajtási ünnepség lesz, a már megszokott főzőversennyel és jó 
hangulattal, továbbá 2019. május 17-19. között kerül megrendezésre a Bio Expo és 
Országos Találkozó.  
 
Mivel több napirendi pont és hozzászólás nem volt, Szólláth Tibor polgármester úr 
megköszönte a testület tagjainak a végzett munkát és a képviselő-testület nyilvános 
ülését du.14,00 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el.  
 
 

kmft. 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 

Tóth Imre 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


